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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 28. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna,  

konaného dňa  17. februára  2021 prostredníctvom videokonferencie 

 

 

PRIHLÁSENÍ  

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

HAŠAN Milan, Ing , JUHANIAK Martin, Mgr.,BARAN Miroslav, Ing., KUPEC Pavol, Ing. 

arch., BARANČOK Andrej, Mgr., OBERNAUER Július, AMBROS Pavel, Mgr., 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

PALOVČÍK Milan, IANECSKO Stefan Arin, MUDr., DZURMANOVÁ Petra, PhDr., 

ŠTUGNEROVÁ Ľubica , Bc. MA., STRMEŇ Vladimír, Ing 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

TOKÁR Jozef, FAŠANG Miroslav, Ing.,  SCHMIDT Róbert, SKAČANOVÁ Eva, Mgr., 

RIDZOŇ Martin, Ing. PhD.,. STRUHÁR Daniel, 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

 MARCINEK Martin 

 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

KRÁLIK Ján, Ing. arch., MARUŠKIN Ján, Mgr.,  

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobrý deň kolegyne, kolegovia. Začali by sme. Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade 

s § 13 ods. 4 pís. a) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, otváram 28. pracovné zasadnutie MsZ mesta Brezna konané vo volebnom období 

2018 – 2022. Dnešné zasadnutie MsZ bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 

Zákona o obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci MsZ s platným mandátom. 

Zasadnutie MsZ sa uskutočňuje v zmysle § 30f ods. 2 Zákona č. 369/1990 Zbierky o obecnom 

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2021/1519-23 01.03.2021 
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zriadení v znení neskorších predpisov prostredníctvom videokonferencie, keďže aj po 

komunikácii s väčšinou z vás, ste sa väčšinou ozvali za túto formu. Z dnešného rokovania sa 

ospravedlnil pán poslanec Maruškin. Dovoľte mi, aby som vás privítal na dnešnom zasadaní 

MsZ. Videokonferencie sa zúčastnia poslanci, primátor a ako moderátor konferencie 

prednostka MsÚ, hlavná kontrolórka, predkladatelia správ, zapisovateľka a informatik. 

Z technických dôvodov je z konferencie vylúčená verejnosť. Pre verejnosť budú dostupné 

materiály z rokovania MsZ ako obvykle na webovom sídle mesta. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci, týmto považujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za otvorené.  

 

K bodu 2/ Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dnešné rokovanie MsZ sa bude konať prostredníctvom videokonferencie, ako som povedal. 

Priebeh rokovania bude podľa manuálu pre ovládanie video konferenčného systému, ktorý ste 

obdržali emailom 02.11.2020. Pokiaľ sa poslanec odhlási z videokonferencie, bude to 

považované za jeho neprítomnosť na rokovaní MsZ.  

 

K bodu 3 A/ Procedurálne otázky 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Prešli by sme k procedurálnym otázkam, k schváleniu programu rokovania. Program 

rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem 

tieto zmeny a doplnky. Doplniť do programu:  

- Bod 11.3. – Schválenie vynaloženia bežných výdavkov z rozpočtu mesta Brezno na 

kúpu zdravotných pomôcok a výživových doplnkov 

- Bod 11.3. – Prečíslovať na 11.4.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú 

pripomienky, dávam hlasovať. Kto je ZA, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom aj 

s uvedenými zmenami a doplnkami? Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Obernauer, 

Palovčík, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň,Tokár, Štugnerová 

Proti - 

Zdržal sa - 

 

Zo 16 prítomných 16 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

Poslanci rokovali podľa nasledovného programu: 
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1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

2. Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

3. Procedurálne otázky 

 

4. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2021 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno  

 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 08/2015 - Prevádzkový 

poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení  dodatkov VZN - 09/2016, VZN 

- 07/2017 a VZN 03/2020 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno 

 

 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia,   ktorým sa mení a dopĺňa VZN číslo VZN - 

6/2020 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach zriadených mestom Brezno 
 Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou  

 

 

7. Majetkové záležitosti 

7.1. Žiadosť občianskeho združenia Zväz kynológov Brezno Procyon o nájom 

pozemku v Brezne, miesta časť Zadné Halny 

7.2. Žiadosť Breznianskeho centra, s.r.o o dlhodobý nájom  stavby - Sklad propán-

bután s pozemkom  na Ul. Fraňa Kráľa v Brezne  

7.3. Žiadosť PROFI CENTRUM TAJBOŠ, s.r.o  a Mikuláša Tajboša  o uzatvorenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena  

7.4. Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezna v k. ú. Brezno, objektu 

Kolkárne s pozemkami na Školskej ul. v Brezne  za prebytočný majetok 

Schválenie výpožičky objektu Kolkárne s pozemkami  na Školskej ul. v Brezne             
Predkladá: JUDr. Iveta Biela, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

         zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

    Mgr. Zuzanou Ďurišovou  

 

 

7.5 Odkúpenie  bytu č. 40 nachádzajúceho sa na 4 p. v bytovom   dome súpisné  

číslo : 1789, na Mládežníckej ulici č. 6  v Brezne,  od predávajúceho - Veronika  

Ferková 

 

7.6 Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s., so sídlom : Pri Rajčianke 

2927/8, 010 47 Žilina, IČO : 36442151,  o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena  
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7.7. Odkúpenie pozemku v lokalita Rohozná, od Jána Vrbovského a Mgr. Tatiany 

Vrbovskej, obaja bytom Brezno,  pre potreby  investičnej akcie  „Technická 

infraštruktúra      Rohozná  I“ –  miestna komunikácia 

7.8 Odkúpenie pozemku v lokalita Rohozná, od Jána Vrbovského  Brezno,  pre 

potreby  investičnej akcie  „Technická infraštruktúra   Rohozná  I“ –  miestna 

komunikácia 

Predkladá: Mgr. Vladimír Šiška, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

         zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr.   Zuzanou Ďurišovou 

 

7.9 Odkúpenie k pozemku od spoločnosti TOP-MONT SK s. r. o. , Záhradná 150, 

Bacúch 

 

7.10 Žiadosti nájomcov nebytových priestorov v správe Technických služieb Mesta 

Brezna  o zníženie  nájomného za prenájom nebytových priestorov,  z dôvodu 

povinnosti zatvorenia prevádzok, vzhľadom na prijaté opatrenia ÚVZSR 

v súvislosti s ochorením COVID-19   

 

 

7.11 Žiadosť nájomcu nebytových priestorov v správe Technických služieb Mesta 

Brezna – Ivany Luptákovej – HARMÓNIA - KOZMETICKÝ SALÓN 

o zníženie  nájomného za prenájom nebytových priestorov,  z dôvodu 

povinnosti zatvorenia prevádzky, vzhľadom na prijaté opatrenia ÚVZSR 

v súvislosti s ochorením COVID-19   

 
Predkladá Mgr. Michal Vetrák, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

        zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval:  Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 

8. Rozpočet mesta Brezna na rok 2021 – návrh na I. zmenu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou  

odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

9. Informatívna správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.11.2020 do 

31.12.2020 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou   

 

10. Správy hlavnej kontrolórky 

10.1. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta  v roku 2020 
   Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

10.2. Správa o plnení opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených 

pri kontrolách hlavnej kontrolórky mesta  v roku 2020 
    Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
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10.3 Správa z vykonanej  kontroly vybavovania  a prešetrovania petícií  za rok      

2020 a kontroly vybavovania a prešetrovania sťažností za rok 2020 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

11. Rôzne 

11.1 Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2021 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený 

vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou  

 

11.2 Podanie žiadosti o finančný príspevok na realizáciu projektu „Podpora 

  športovej infraštruktúry v Brezne“  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Milada Medveďová, vedúca odboru riadenia projektov Mestského 

úradu Brezno 

 

11.3 Schválenie vynaloženia bežných výdavkov z rozpočtu mesta Brezno na kúpu 

zdravotných pomôcok a výživových doplnkov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 

11.4 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta 

  Brezna o činnosti komisií 

 

12 Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej 

organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto 

Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom 

a náčelníka mestskej polície 

 

13 Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

14 Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

K bodu 3 B/ Voľba návrhovej komisie     

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na prerokované správy, odporúčam 

MsZ zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Barančok, pán poslanec Struhár, pani 

poslankyňa Skačanová. Kto je ZA, aby návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení? 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Obernauer, 

Palovčík, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň,Tokár, Štugnerová 

Proti - 

Zdržal sa - 

 

Zo 16 prítomných 16 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 
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K bodu 3 C/ Overovatelia zápisnice      

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov MsZ, pána poslanca 

Obernauera a pani poslankyňu Štugnerovú. Zapísaním uznesenia a vypracovaním zápisnice 

poverujem pani Mgr. Janku Štulrajterovú, asistentku prednostky MsÚ. Tiež vás informujem 

o podpise zápisnice zo zasadnutia MsZ zo dňa 15.12.2020, za overovateľov zápisnice boli 

určení pani poslankyňa Štugnerová, pán poslanec Kupec, ktorí zápisnicu podpísali bez výhrad 

a zo zasadnutia 31.12.2020 boli určení poslanci pán poslanec Baran a pán poslanec Schmidt, 

ktorí zápisnicu tiež podpísali bez výhrad.   

 

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení MsZ mesta Brezna      

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Materiál predkladá pani prednostka MsÚ. Nech sa páči, pani prednostka, uviesť materiál.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka mesta Brezna 

Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážený poslanecký zbor. 

Týmto vám predkladám správu o plnení MsZ, k 31.01.2021, v ktorej konštatujem, že 19 

uznesení MsZ bolo splnených, vypúšťame ich zo sledovania a 2 uznesenia boli zrušené. To je 

všetko z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2021 

II/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie č. 59/2020 zo dňa 20.05.2020 

2. Uznesenie č. 117/2020 zo dňa 05.08.2020 

3. Uznesenie č. 130/2020 zo dňa.16. 09.2020 

4. Uznesenie č. 143/2020 zo dňa 16.09.2020 

5. Uznesenie č. 145/2020 zo dňa.16. 09.2020 

6. Uznesenie č. 146/2020 zo dňa.16. 09.2020 

7. Uznesenie č. 185/2020 zo dňa 04.11.2020 

8. Uznesenie č. 196/2020 zo dňa 15. 12.2020 

9. Uznesenie č. 197/2020 zo dňa 15. 12.2020 

10. Uznesenie č. 198/2020 zo dňa 15. 12.2020 
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11. Uznesenie č. 199/2020 zo dňa 15. 12.2020 

12. Uznesenie č. 200/2020 zo dňa 15. 12.2020 

13. Uznesenie č. 201/2020 zo dňa 15. 12.2020 

14. Uznesenie č. 203/2020 zo dňa 15. 12.2020 

15. Uznesenie č. 205/2020 zo dňa.15.12.2020 

16. Uznesenie č. 214/2020 zo dňa.15.12.2020 

17. Uznesenie č. 221/2020 zo dňa.15.12.2020 

18. Uznesenie č. 232/2020 zo dňa 15. 12.2020 

19. Uznesenie č. 234/2020 zo dňa 15. 12.2020 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

a 

1. Uznesenie č.   72/2018 zo dňa 16.05.2018 

2. Uznesenie č. 130/2018 zo dňa 25.07.2018 

     

          boli zrušené 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Obernauer, 

Palovčík, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, Štugnerová, Marcinek 

Proti  0 

Zdržal sa  0 

Nehlasoval Baran 

Zo 17 prítomných 16 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  1/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 5/ 

Návrh VZN mesta Brezna, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2015 

prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov č. 

9/2016, 7/2017 a 3/2020          

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval riaditeľ Technických služieb, Ing. Lukáš Jeremiáš, nech sa páči, 

uviesť materiál.    

 

Mgr.Michal Vetrák, právnik OPM 

Dobrý deň prajem, vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. 

Predmetom prerokovaní je návrh VZN mesta Brezna, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 

Brezna č. VZN 8/2015 v znení jeho dodatkov. Ide o prevádzkový poriadok pohrebísk na 
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území mesta Brezno. Aplikačná prax ukázala, že niektoré položky uvedené v prílohe č. 1 

tohto VZN, to je v cenníku cintorínskych služieb, je potrebné bližšie konkretizovať, resp. 

vysvetliť na základe čoho sa do cenníka dopĺňajú nové položky. Jedná sa o poplatok za výkop 

jamy v prípade zistenej prekážky. Dochádza k zmene termínu toho, čo je zimným obdobím. 

Za zimné obdobie sa bude považovať obdobie od 01.11 – 28.02. V minulosti zimné obdobie 

trvalo až do 31.03. Ďalej dochádza k upresneniu pojmu čo je vstupom na pohrebisko 

a k upresneniu niektorých administratívnych poplatkov pri prepise hrobového miesta. Na 

základe uvedeného je tento materiál predkladaný na rokovanie MsZ. Zatiaľ všetko z mojej 

strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem pekne. Mali ste to aj v komisii? Prosím stanovisko.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, zástupca primátora 

Finančná komisia odporúča schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta  Brezna, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno 

číslo VZN –  08/2015 - Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno 

v znení dodatkov VZN –  09/2016, VZN - 07/2017 a VZN 03/2020 

 

 

II/ Uznáša sa 

 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení   

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna, ktorým 

sa  mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN – 08/2015 -

Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 

09/2016,VZN – 07/2017 a VZN 03/2020 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Obernauer, 

Palovčík, Schmidt, Struhár, Strmeň, Tokár, Štugnerová, Marcinek 
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Proti  0 

Zdržal sa  0 

Nehlasoval Skačanová 

 

Zo 17 prítomných 16 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  2/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
 
 

K bodu 6/ 

Návrh VZN ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2020 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach    
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval útvar prednostky MsÚ zastúpení pani prednostkou, nech sa páči, 

uviesť materiál.  

 

Mgr. Vladimír Šiška, právnik OPM 

Ďakujem. Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, školský zákon 

s účinnosťou od 01.01. nám zaviedol jednotnú výšku mesačného príspevku zákonného 

zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov MŠ zriadenej obcou a taktiež povinné predprimárne 

vzdelávanie. My máme v súčasnosti platným a účinným VZN č. 6 určené, že výška 

mesačného príspevku pre deti, ktoré majú trvalý pobyt na území mesta Brezno je 10€, pre 

ostatné deti je to 20€. Čiže v súčasnosti je už táto rozdielna výška príspevku. Už nie je možné 

mať túto rozdielnu výšku príspevku a vlastne predloženým návrhom VZN len zosúlaďujeme 

text v súčasnosti platného a účinného VZN so školským zákonom. Ďakujem. 

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia odporúča schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Za komisiu školskú poprosím.  

 

Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa 

Dobrý deň, komisia školstva prejednala tento návrh VZN a odporúča schváliť. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
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 Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie číslo  VZN -  6/2020  o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

zriadených mestom Brezno   

 

 Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie číslo  VZN -  6/2020  o výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených mestom 

Brezno   

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Obernauer, 

Palovčík, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, Štugnerová. Marcinek 

Proti - 

Zdržal sa - 

 

Zo 17 prítomných 17 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  3/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 7/ Majetkové záležitosti 

 

K bodu 7.1/ 

Žiadosť OZ Zväz kynológov Brezno o nájom pozemku v Brezne, miestna časť 

Zadné Halny            

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, uviesť materiál. Poprosím za právne.   

 

JUDr. Iveta Biela, odbor právny a majetkový 

OZ Zväz kynológov Procyon požiadal o nájom pozemku mesta v mestskej časti Zadné Halny, 

v podstate je to pod Padličkovom. Je to pozemok, ktorý už od júla minulého roku užívala pani 

Brožová na základe zmluvy o výpožičke, ktorú sme s ňou uzavreli 25.07.2020 na účel, tento 

pozemok mal byť využívaný na účel výcviku a výchovy psov. Prenechanie, teda prehlásenie 

pozemku za prebytočný bolo schvaľované v MsZ. Počas trvania výpožičky medzičasom pani 
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Brožová založila OZ pod uvedeným názvom s tým, že teraz už pod týmto názvom žiada 

o pokračovanie v užívaní formou nájmu. Pozemok má charakter TTP a má výmeru 6598 m2. 

Mal by byť využívaný na rovnaký účel ako počas výpožičky, tzn. stredisko pre výchovu 

a výcvik psov. O tento pozemok by sa nájomca teda staral, udržiaval ho, zveľaďoval, postavil 

by si tam provizórne nejaké pomôcky pre výcvik psov a oplotenie pozemku.  Na komisii 

finančnej teda padla otázka v akom rozsahu oplotenie. Takže bolo by to oplotenie od cesty, 

z ostatných strán nie, iba ak by si to teda nejaká praktická situácia neskôr vyžadovala. 

Architektka s týmto zámerom súhlasí. Prenechanie by sa vykonalo spôsobom s osobitným 

zreteľom so súhlasom 3/5 väčšiny poslancov. Nájomné bolo navrhnuté podľa zásad sadzbou 

0,084 €/m2 pozemku, tzn. ročný nájom 554,23 €/ročne. Z mojej strany zatiaľ všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Poprosím stanoviská komisií. Za finančnú.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia odporúča schváliť materiál tak ako je pripravený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Komisia pre rozvoj to mala, predpokladám.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Komisia pre rozvoj odporúča schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ako prvý do 

rozpravy, pán poslanec Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja mám len otázku, že či tento priestor je využívaný aktívne, pretože ho 

veľmi nepoznám. Že či tá pani v podstate s tými psíkmi tam chodí a či je to naozaj využívané. 

Či to máme nejaké overené. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Neviem v komisii, aké informácie ste mali, či ste sa tým aj takto zaoberali. Ak niekto môže, 

tak prihláste sa, prosím. Martin Marcinek, pán poslanec, nech sa páči, môžeš. Dobre, zatiaľ 

pán poslanec Fašang, nech sa páči.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem za slovo. Z informácií, ktoré mám, tak priestor je využívaný, zväčša však len cez 

víkendy, čiže neni to také celotýždenné využívanie a nezaznamenal som žiadne sťažnosti od 

obyvateľov priľahlých nehnuteľnosti.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem pekne. Ešte pán zástupca Juhaniak, ešte ty chceš k tomu?  
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Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

My máme vlastnú skúsenosť, my sme tam tiež boli trénovať so psom. Takže v poriadku.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Je to v poriadku, hej? Trénujú. Dobre, ďakujem pekne.  

 

Martin Marcinek, poslanec 

Už ma počuť, či ma nepočuť? Ja som chcel povedať, čo Miro Fašang, tak isto. Stretávajú sa 

tam, nie zas každý deň, ale je tam kľud, je tam ticho. Takže ja som za.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, ďakujem. Pán poslanec Schmidt ešte, nech sa páči.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Ja mám len otázočku, či to máme aj nejak ošetrené, či nám tam nepribudnú dáke, neviem, 

búdky, stavby alebo také veci, aby sme to mali na poriadku.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

O stavbách nehovoríme, ani to nemáme v rámci nejakého zmluvného vzťahu takto ošetrené, 

takže predpokladám, že nie. Stavby žiadne sme nespomínali.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Tak sú také prenosné búdky.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Jedine sme spomínali plot.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Dobre, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/         Berie na vedomie 

           

            Žiadosť občianskeho združenia Zväz kynológov Brezno Procyon, so sídlom Mlynská 

2872/33, 974 09 Banská Bystrica, IČO: 53 367 529, o nájom pozemku, parc. reg. C-

KN č. 5791/1- TTP o výmere 6 598 m2,  k. ú. Brezno, evidovaný v katastri 

nehnuteľností na  Okresnom úrade  Brezno, odbor katastrálny na LV č.  5804,  

vlastníctvo vedené pre Mesto Brezno v celosti. 
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II/    Schvaľuje 

          

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

podľa §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  §24 ods. 4 

písm. c) v spojení s §28 ods. 2 písm. i) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno 

 

           nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno:  

 

           pozemok,  parc. reg. C-KN č. 5791/1 - trvalý trávny porast o výmere 6 598 m2,   

                k. ú. Brezno, evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade  Brezno, odbor  

           katastrálny na LV č.  5804,  vlastníctvo vedené pre Mesto Brezno v celosti. 
 

pre nájomcu: občianske združenie Zväz kynológov Brezno Procyon, so sídlom 

Mlynská 2872/33, 974 09 Banská Bystrica, IČO: 53 367 529, 

           doba nájmu:      neurčitá 

           účel nájmu:  zriadenie a prevádzkovanie  strediska pre výcvik a výchovu psov 

   výška nájmu:  554,23 EUR ročne  (0,084 €/m2) 
 

za podmienok:   nájomca bude vykonávať údržbu pozemku na vlastné náklady 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 28 ods. 2 písm. i) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o nájom 

pozemku na iný účel, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 3/5 väčšinou 

všetkých poslancov. Iným účelom je umožniť obyvateľom mesta a jeho okolia 

zabezpečenie výcviku a výchovy ich  psov pre bežný život,  ako aj odborný výcvik 

psov  pre záchranársku oblasť 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 18 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  4/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 7.2/ 

Žiadosť Breznianskeho centra o dlhodobý nájom stavby Sklad propán-bután 

s pozemkom na Ulici Fraňa Kráľa v Brezne       

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Poprosím uviesť materiál, nech sa páči.   

 

JUDr. Iveta Biela, odbor právny a majetkový 

Breznianske centrum, s.r.o. požiadalo mesto o dlhodobý nájom stavby Sklad propán-bután č. 

súp. 2266, ktoré je postavené na parcele 694/7. Majú záujem o dlhodobý nájom teda budovy 

aj s týmto pozemkom. Je to nehnuteľnosť v blízkosti futbalového štadióna, kde už od roku 

2017 v tomto areály prevádzkujú záhradné centrum. Pozemky pre potreby tejto prevádzky už 

boli im prenajaté dvomi nájomnými zmluvami, tie už majú v užívaní a teraz majú záujem 

o využívanie samotnej stavby, ktorú mesto kúpilo od MH Management v lete minulého roku. 

Stavba bola v zlom technickom stave pri nadobudnutí do vlastníctva mesta, takže potrebuje 

urýchlene opravy a celkovú rekonštrukciu. Stavbu mesto Breznianskemu centru už do nájmu 

dalo nájomnou zmluvou na 5 rokov v zmysle príslušného ustanovenia zásad hospodárenia, 

kde takáto možnosť primátorovi daná je, pretože bolo treba okamžite zahájiť príslušné práce 

na tejto budove, ale nájomcovia majú záujem o dlhodobý nájom vzhľadom na investície, 

ktoré tam vynakladajú a ešte aj mienia v budúcnosti vynaložiť. Takže dlhodobý nájom je 

potrebné samozrejme schváliť cez MsZ. Ich predstava je nájom na 15 rokov. V materiály sú 

pripojené fotografie, ako tento objekt vyzeral pred začatím prác a ako vyzerá momentálne. 

Nájomcovia aj pripojili zoznam činností, ktoré tam mienia v ďalších mesiacoch alebo 

v ďalšom období vykonať. Uviedli, že doposiaľ vynaložili do rekonštrukcie stavby 38-tisíc 

eur. Zároveň požiadali o zníženie nájomného, ktoré sme im dali v decembrovej nájomnej 

zmluve a to zo 453,18 €/mes. na 360 €/mes. s ohľadom teda na investície, ktoré do stavby 

vynakladajú. Architektka mesta so zámerom súhlasí. Mesto tam nemá žiaden investičný 

zámer plánovaný. Je to teda schválenie formou osobitného zreteľa. Na schválenie je potrebná 

3/5 väčšina poslancov. Z mojej strany predbežne všetko.    

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne, Poprosím stanoviská komisií. Finančnú.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia odporúča schváliť materiál tak ako je pripravený. Akurát žiadame 

zapracovať do zmluvy, aby bolo raz ročne prehodnocovaný nájom z titulu inflácie a rastu 

spotrebiteľských cien. A čo sa týka zrealizovaných prác alebo nazveme to „diela“ na tejto 

stavbe, v prípade skončenia nájmu si nájomca nemôže požadovať protiplnenie zo strany mesta 

Brezna. A v podstate toto dielo odovzdá prenajímateľovi bezodplatne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

S tým absolútne súhlasím. Komisia pre rozvoj. Stanovisko poprosím.  
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Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Komisia za rozvoj súhlasí, avšak z diskusie taktiež vyplynulo, že musí byť zmluvne ošetrené, 

že do majetku mesta prejdú tieto stavebné úpravy bezodplatne po skončení doby nájmu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To zapracujeme. Takže berme to ako súčasť, že sa to doplní aj do uznesenia. Otváram 

rozpravu. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči, Vladko, 

môžeš.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem za slovo. Koľko teda bude činiť celkový nájom za pozemok, za budovu, mesačný, 

resp. ročný, by ma zaujímalo.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Máme to uvedené.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

 Možno áno, len priznám sa, nečítal som celý materiál.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 

To ani nehovor.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Pýtam sa. Ako určite sú ľudia, ktorí to majú v malíčku a mi odpovedia na moju otázku.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 3 320 €/ročne je za tú budovu. 

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ale za budovu či aj za pozemok. Zaujímal by ma celkový nájom za pozemok aj za budovu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Ak Martin môžeš, prosím ťa, celkový. Lebo tam je asi 580 mesačne.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

230 aj nejaké drobné platia nájom za pozemok. Táto časť sa nemení, tá zostáva tak ako je. 

Podľa platných zásad mali platiť 453 € za objekt propán-butánového skladu v minulosti. 

Teraz v podstate tento materiál je pripravený na čiastočné zníženie z tých 450 na 360. To je 

zníženie nájmu o nejakých 90 €. Oproti tomu, čo by platili podľa platných zásad. A je to na 

obdobie 15 rokov skrz to, že majú nejaký spojený náklad s opravou a údržbou tejto budovy 

a toto nám aj odovzdajú potom do vlastníctva mesta. Takže nájom za pozemok je 230 a ak 

schválime nájom za budovu 360, 230 + 360 je 590 €/mes. Plus-mínus nejaké drobné. To ti 

presne takto z hlavy nepoviem.  
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Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Dobre, ďakujem za vysvetlenie. Som ja za to samozrejme, len ma zaujímala tá výška 

celkového nájmu. A samozrejme do uznesenia zapracovať tie dve pripomienky, ktoré tu 

kolegovia už povedali, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja ďakujem. Ešte niekto do rozpravy? Nevidím nikoho, tak rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie s tým, že zapracujeme aj podmienky, 

ktoré navrhla finančná komisia a komisia pre rozvoj. Nech sa páči.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/         Berie na vedomie 

     

Žiadosť Breznianskeho centra, s.r.o,  so sídlom  Podkoreňová 3669/E, 977 01 Brezno, 

IČO: 51 226 268, o nájom nehnuteľnosti: stavba – Sklad propán-bután, č. súp. 2266, č. 

or. 29, spolu s pozemkom pod stavbou, parc. reg. C-KN č. 694/1- zastavaná plocha 

a nádvoria o výmere  273 m2 v k. ú. Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom  na liste vlastníctva č. 2351   pod B1v prospech mesta Brezno 

v celosti. 

 

II/ Schvaľuje 

            trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 24 ods. 4 

písm. c)  v spojení s § 28 ods. 2 písm. h) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno 

 

           nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno:  

 

 stavba – Sklad propán-bután, č. súp. 2266, č. or. 29, spolu s pozemkom pod 

stavbou, parc. reg. C-KN č. 694/1- zastavaná plocha a nádvoria o výmere  273 

m2 ,  v k. ú. Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom  na 

liste vlastníctva č. 2351   pod B1v prospech mesta Brezno v celosti. 

 

pre  nájomcu:     

 

Breznianske centrum, s. r. o, so sídlom Podkoreňová 3669/E, 977 01 Brezno,  

            IČO:   51 226 268 

Doba nájmu:    15 rokov  

Účel nájmu:  
 samostatné skladové a prezentačné priestory  pre existujúcu prevádzku záhradnéh 

 centra, umiestnenú  na  priľahlých pozemkoch, ktorú nájomca prevádzkuje.   

Výška nájmu:  4.320.-  EUR ročne  
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Za podmienok: 

  

  nájomca na vlastné náklady  zabezpečí vykonanie komplexnej rekonštrukcie 

stavby, ktorá je predmetom nájmu, v rozsahu  

- v roku 2021 udržiavacie práce podľa projektovej dokumentácie pre 

ohlasovaciu povinnosť pre objekt: „Oceľový prístrešok - opláštenie,“ na 

ul. Fraňa Kráľa 29, Brezno, vypracovanej KONSTRUKT STEEL, s.r.o , v 

12/2020 

- v r. 2021-2022 investície do ďalšej opravy a  údržby  stavby a okolitého 

areálu v podľa platnej schválenej dokumentácie  

 nájomca budú rešpektovať všetky podmienky a odporučenia  v zmysle obsahu 

odborných súhlasov a stanovísk príslušných orgánov, vydaných v súvislosti 

s užívaním a rekonštrukciou  predmetu nájmu,  

 nájomca po skončení nájmu odovzdá zhodnotenú stavbu vlastníkovi v stave, 

v akom sa nachádza, bez nároku na úhradu zhodnotenej stavby 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 28 ods. 2 písm. h) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno, podľa ktorého sa jedná o dlhodobý  nájom objektu vo 

vlastníctve mesta, vyžadujúceho si  komplexnú rekonštrukciu. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 18 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  5/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 7.3/ 

Žiadosť Profi centrum Tajboš a Mikuláša Tajboša o uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecného bremena         

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, uviesť materiál.  

 

JUDr. Iveta Biela, odbor právny a majetkový 

Profi centrum Tajboš, s.r.o. a pán Mikuláš Tajboš, ktorý je jedným z konateľov tejto 

spoločnosti, sú vlastníkmi pozemkov vymenovaných v materiály v špecifikovaných. Požiadali 
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v roku 2019 o umiestnenie inžinierskych sietí, vodovodnú a kanalizačnú prípojku cez 

pozemky mesta kvôli plánovanej stavbe skladových priestorov na svojich pozemkoch. Mesto 

vtedy súhlas písomne udelilo. Medzičasom stavba bola zrealizovaná, postavená a v zmysle 

súhlasu k uloženiu sietí vypracovali žiadatelia geometrický plán na zameranie uloženia sietí 

a požiadali mesto o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Na základe tohto 

vecného bremena by žiadatelia mali mať priznané právo na vybudovanie uložených sietí a na 

prístup k týmto sieťam za účelom ich udržiavania a vykonávania opráv na pozemkoch mesta. 

Teda jedná sa o zriadenie klasického vecného bremena pre uloženie sietí. Odplata za zriadenie 

vecného bremena bola stanovená podľa znaleckého posudku, ktorý už sme mali k dispozícii 

z obdobnej situácie. Pán Tajboš s jeho použitím súhlasil. Výpočet vecného bremena 163,90 €. 

Schválenie vecného bremena je v kompetencii MsZ, takže materiál je pripravený na 

schválenie.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem. Stanoviská komisií? Finančná.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia odporúča materiál schváliť tak ako je pripravený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Komisia pre rozvoj, poprosím.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Komisia pre rozvoj odporúča schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. 

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť  PROFI CENTRUM TAJBOŠ, s.r.o, so sídlom 9. mája 2137/1, 977 01 Brezno, 

IČO: 47 630 795 a Mikuláša Tajboša, bytom 9. mája 2137/1, 9677 01 Brezno,  

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemky mesta pre účel uloženia 

inžinierskych sietí  

 

II/    Schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona       

č.40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a 

 nakladania s  majetkom   mesta Brezna medzi : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno 
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(povinný z vecného bremena) 

 

a 

        1/  PROFI CENTRUM TAJBOŠ, s.r.o. so sídlom:  9. mája 2137/1, 977 01 Brezno, 

             IČO:  47 630 795 

        2/ Mikuláš Tajboš, ........ trvale bytom  -Brezno 

         (oprávnení z vecného bremena) 

 

Vecné bremeno spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z vecného 

bremena strpieť: 

          

         a/ vybudovanie a uloženie inžinierskych sietí – vodovodné prípojky a kanalizačná 

prípojka   bez ochranného pásma v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 

50855719-133/2020, vyhotoveným dňa 11.12.2020 Ing. Jánom Fusekom - geodetické 

práce, SNP 658/130, Polomka,  úradne overeným dňa 23.12.2020  pod číslom G1-

803/2020,  na pozemkoch: 

 

          parc. C-KN č. 3858/167 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 502 m2,  

          parc. C-KN č. 8316 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8579 m2,  

       

v k. ú. Brezno, obec  Brezno,  evidovaných Okresným  úradom Brezno, katastrálnym 

odborom,  na  LV č. 2351 v prospech Mesta  Brezno, spoluvlastnícky podiel 1/1. 

          

          b/ právo prístupu cez zaťažené pozemky k vodovodným prípojkám a kanalizačnej prípojke, 

umiestneným na dotknutých pozemkoch za účelom ich využívania, vykonávania 

kontroly, opráv a údržby a právo vstupu v nevyhnutnej miere na nehnuteľnosti za 

uvedeným účelom, 

  

         v prospech oprávnených z vecného bremena, a to oprávneného pod 1/ ako vlastníka  

pozemkov parc. C-KN č. 3858/209 a 3858/201, k. ú. Brezno, LV č. 14401,  

a oprávneného pod 2/  ako vlastníka pozemku parc. C-KN č. 3858/166, k. ú. Brezno, LV 

13011,  ako aj budúcich vlastníkov týchto pozemkov. 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

jednorazová náhrada, určená s primeraným použitím znaleckého posudku č. 104/2017,  

vyhotoveným  Ing. Miroslavom Dubcom, znalcom z odboru stavebníctva, odvetvie – 

oceňovanie nehnuteľností,  v celkovej  výške  163,90 EUR   ( sadzba 4,15 €/m2   zaťaženého 

pozemku)  

 

Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo v prospech oprávnených z vecného 

bremena   
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 18 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  6/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 7.4/ 

Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno, objektu Kolkárne 

s pozemkami na Školskej ulici v Brezne, za prebytočný. Schválenie výpožičky 

objektu Kolkárne s pozemkami na Školskej ulici v Brezne    
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, uviesť materiál.  

 

JUDr. Iveta Biela, odbor právny a majetkový 

Lukostrelecký klub Route 66 so sídlom v Brezne požiadal mesto o nájom stavby Kolkárne na 

Školskej ulici spolu s pozemkami. Sú to tri pozemky reg. C. Celková výmera 1 947 m2. 

Žiadateľ je OZ zapísaným v registri príslušnom. Dôvodom tejto žiadosti je, že majú záujem 

o vybudovanie areálu a zriadenie cvičnej lukostrelnice na vykonávanie športovej a rekreačnej 

lukostreľby jednak pre členov klubu a tiež pre v podstate, ak by bol záujem, tak vytvorenie 

podmienky pre takýto šport alebo aktívne využitie času pre verejnosť. Úpravy tam neplánujú 

v podstate takmer žiadne, len teda dali by areál do poriadku, vypratali by budovu a areál by 

udržiavali aj v budúcnosti. Tento majetok v súčasnosti mesto nejako nevyužíva. Architektka 

dala k žiadosti súhlas s tým, že mesto odporúča výpožičku majetku žiadateľovi. Predbežne 

navrhnutá doba užívania v materiáli je jeden rok s možnosťou prípadného predĺženia, pokiaľ 

by k tomu boli podmienky. Samozrejme si bude vypožičiavateľ uhrádzať náklady spojené 

s výpožičkou, teda dodávkou energií. Je tam dodávka elektrickej energie a vody. 

V podmienkach zmluvy bude teda ešte uvedené aj právo výpožičatela jednomesačnej 

výpovednej lehoty v prípade, že sa rozhodne s majetkom naložiť inak. Schválenie takéhoto 

prenechania je v kompetencii MsZ. Je to osobitný zreteľ, tzn. 3/5 väčšina súhlasných hlasov 

poslancov je potrebná. Z mojej strany zatiaľ všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ja len poviem, že som komunikoval aj s pánom predsedom združenia, 

Michalom Brozmanom a v podstate sme sa bavili o tom, že naozaj pokiaľ MsZ nerozhodne 
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o inom využití, tak by teoreticky, pokiaľ takýto návrh by bol schválený, môžu užívať tieto 

nehnuteľnosti s tým, že sú uzrozumení, že mesto môže mať poviem aj v krátkom období 

nejaký zámer s týmto pozemkom. Oni chodia aj na viaceré akcie, čiže mohli ste ich už vidieť, 

či to bolo na dňoch mesta alebo na iných podujatiach, ktoré sme mali a či na sídlisku 

s Mazorníkove alebo v iných. Takže určite ich dobre aj viacerí poznáte. Poprosím stanoviská 

komisie.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia odporúča schváliť materiál tak ako je pripravený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Komisia pre rozvoj 

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Komisia pre rozvoj odporúča schváliť. Z diskusie s kolegami s poslancami však vyplynula 

požiadavka, že v zmluve by malo byť zakotvené, aby lukostrelecký klub urobil také opatrenia, 

aby nemohlo dôjsť k zraneniu nezúčastnených osôb.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, ale to je viac-menej samozrejmosť a je to samozrejme na ich zodpovednosti. A zase tí, 

ktorí si boli zastrieľať, tak aj spomenuli, že je to zabezpečené tak, že by nemal s tým byť 

absolútne žiadny problém. Ale môžeme to tam deklaratórne dať. Dobre. Otváram rozpravu, 

kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Ambros, nech sa páči, Pali, môžeš.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Ďakujem pekne. V materiáli sa píše, že tam nie sú možné zo strany prenajímateľa nejaké 

stavebné úpravy. Súdiac podľa fotografií je to v dosť dezolátnom stave. Teda moja otázka 

znie, že kto to nejakým spôsobom dá do takého používateľného stavu?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja ti poviem, ako my sme ani neplánovali dávať to do použiteľného stavu. Ako počítalo sa 

s tým, že táto budova bude v budúcnosti asi zasanovaná. Takže my sa nemáme prečo na tejto 

úrovni zatiaľ tým zaoberať. Žiadny taký projekt, aby sme túto budovu rekonštruovali a pod., 

urobený nebol ani nič také sa neplánovalo. Takže plán bol taký asanovať túto budovu a využiť 

ten pozemok na iné účely.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

 Ja som sa skôr pýtal na to, že základné úpravy tam aspoň (výpadok zvuku) zo strany 

prenajímateľa.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ako z toho, čo sme sa bavili, oni to len vypracú. Ako nebudú tam robiť nejaké stavebné 

úpravy. Takže im to postačuje na tú ich tréningovú činnosť. Takže neviem o tom, že by niečo 

takéto mali v pláne. Poslankyňa Dzurmanová, môžeš, Peťka.  
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PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa 

Dobrý deň. Ja sa chcem opýtať a doplniť pána poslanca Ambrosa otázkou, či po statickej 

stránke je táto budova v poriadku, aby sa nič nestalo. Lebo ak hovoríme o tom, že chce byť 

alebo chceme, aby v budúcnosti bola asanovaná, tak aby náhodou nedošlo k nejakému 

zraneniu. Len toľko. Ak je v poriadku, tak si myslím, že okej, šak nech sa využíva. Len teda 

aby náhodou k niečomu nedošlo. Ďakujem pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dáme do podmienok, že si musia preveriť technický stav budovy, či je schopná alebo či je 

spôsobilá na užívanie ale vo vnútorných priestoroch. Tak to prosím potom právne zapracujte 

nejako. Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy?  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa 

Pán primátor, prepáč. Ak je to možné, tak môžeme im s tým aj pomôcť zase, aby nemali 

nejaké veľké náklady. Ja som to nechcela v zlom, len teda zabezpečiť ochranu ľudí, keď tam 

budú, aby bolo jasné. Prepáč, ďakujem pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja ďakujem. Ak už nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

I/ Berie na vedomie 

Žiadosť Lukostreleckého klubu Route 66, so sídlom Laskomerského 1122/18, 977 01  

Brezno, IČO: 50 529 081 o nájom nehnuteľností na Školskej ul. v Brezne,  stavby 

Kolkárne,  č. súp.137 spolu s pozemkami parc. C-KN  č. 1608/4,6, 1609/1, k. ú. 

Brezno, LV 2351 

 

II/     Vyhlasuje 

pre účel dočasného užívania nehnuteľný majetok mesta Brezno a to :  

 

 stavba – kolkáreň, č. súp. 137, č. or. 6 

 pozemky:  
parc. reg. C-KN č. 1608/5 - zastavaná plocha a nádvoria o výmere 274 m2,  

parc. reg. C-KN č. 1609/1- záhrada o výmere 1632 m2,  

parc. reg. C-KN č. 1608/4 - zastavaná plocha a nádvoria o výmere 41 m2,  

 

   v k. ú. Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na LV č. 2351 pre 

Mesto  Brezno v celosti, 
 

za prebytočný. 
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II./   Schvaľuje  

 

Výpožičku nehnuteľností: 

 

 stavba – kolkáreň, č. súp. 137, č. or. 6 

 pozemky:  
parc. reg. C-KN č. 1608/5 - zastavaná plocha a nádvoria o výmere 274 m2,  

parc. reg. C-KN č. 1609/1- záhrada o výmere 1632 m2,  

parc. reg. C-KN č. 1608/4 - zastavaná plocha a nádvoria o výmere 41 m2,  

 

   v k. ú. Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na LV č. 2351 pre 

Mesto   Brezno v celosti, 

 

 pre  vypožičiavateľa:  

 

Lukostrelecký klub Route 66, so sídlom Laskomerského 1122/18, 977 01 Brezno, 

IČO: 50 529 081,   občianske združenie  zaregistrované  Ministerstvom vnútra SR, reg.  č. 

VVS/1-900/90-49519 

 

účel výpožičky:   

- zriadenie cvičnej lukostrelnice pre vykonávanie športovej a rekreačnej lukostreľby pre 

            členov    klubu 

- vytvorenie podmienok pre rozvoj lukostreleckého športu a  aktívne využitie voľného 

            času   obyvateľov mesta a  regiónu 

 

doba výpožičky:   1 rok  (s možnosťou predĺženie na ďalšie obdobie, ak nebude 

nerozhodnuté o inom spôsobe naloženia s týmto majetkom) 

 

za podmienok:   

 vypožičiavateľ  bude uhrádzať náklady spojené s výpožičkou (energie a služby) 

 na predmete výpožičky nesmie vypožičiavateľ vykonať žiadne zmeny a úpravy  

 stavebného  alebo technického charakteru ani odstrániť existujúce trvalé porasty  bez 

  predchádzajúceho súhlasu vlastníka  

 vypožičiavateľ bude na vlastné náklady zabezpečovať drobné opravy,  bežnú údržbu 

a poriadok v objekte a celom areáli, ktorý je predmetom výpožičky  (kosenie, 

upratovanie, maľovanie a pod.) 

 požičiavateľ si v zmluve vyhradí právo na  ukončenie výpožičky výpoveďou aj bez 

uvedenia dôvodu s 1-mesačnou výpovednou lehotou 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 28 ods. 2 písm. i) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o nájom 

pozemku na iný účel, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov. Iným účelom je vytvorenie podmienok  pre rozvoj lukostreleckého športu 

a rekreačnej lukostreľby a rozšírenie možností pre aktívne využitie voľného času  obyvateľov 

mesta a regiónu 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
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Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 18 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  7/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 7.5/ 
Odkúpenie bytu č. 40 nachádzajúceho sa na 4. podlaží v bytovom dome súp. č. 

1789 na Mládežníckej ulici č. 6 v Brezne od predávajúceho Veronika Ferková, 

bytom Valaská           

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, uviesť materiál.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik OPM 

Ďakujem. Ako už bolo povedané, pani Ferková nám ponúkla na odkúpenie byt č. 40 

nachádzajúci sa v bytovom dome na ulici Mládežníckej č. 6. Máme na liste vlastníctva alebo 

mesto Brezno je už vlastníkom viac ako 40 bytov v tomto bytovom dome, takže pokračujeme 

v odkupovaní. Kúpna cena je dohodnutá na peňažnú čiastku 14 200 € s tým, že byt kupujeme 

za štandardných podmienok. A to sú tie, že byt bude zbavený akýchkoľvek tiarch, vecných 

bremien, záložných práv, akýchkoľvek práv tretích osôb okrem zákonného záložného podľa 

zákona o vlastníctve bytov. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Stanoviská komisií, poprosím.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Za finančnú odporúčame schváliť.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

za komisiu rozvoja odporúčame schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Nech sa páči. Ako prvý pán poslanec Barančok, nech sa 

páči, môžeš.  
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Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne. Ja len poprosím o doplňujúci informáciu, keďže už v tom nemám trošku 

prehľad, že koľko je tam vlastne celkovo bytov a koľko ich už máme my vo vlastníctve, 

započítajme aj tento. Ďakujem.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik OPM 

Tých bytov je tam 63 a presný počet na liste vlastníctva v prospech mesta Brezno, 42, 43 

bytov, ak sa nemýlim.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší? Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/  Berie na vedomie  

  

ponuku Veroniky  Ferkovej, nar.: ... bytom : ...... Valaská - Piesok, na odpredaj  bytu č. 40, vo 

vchode číslo 6, na 4. p. (vrátane podielu priestoru na spoločných častiach, spoločných 

zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu ako  aj  spoluvlastníckeho  podielu 

k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) v bytovom dome   s. č. 1789, nachádzajúcom 

sa  na Mládežníckej ulici v Brezne, postavenom na pozemku – parcela reg. C-KN č. 1982,  

v kat. území Brezno, obec Brezno, vedeného Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym 

odborom  na LV č. 5359 v prospech Veroniky  Ferkovej, vlastnícky podiel 1/1 

 

II/       Schvaľuje 

  

v súlade s § 3 ods. 1 písmeno a) v spojení s § 4 ods. 2  Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno v nadväznosti na § 5 zákona 182/1993 Zb. o vlastníctve bytov a 

nebytových priestorov a v nadväznosti na § 588 zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

uzatvorenie kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva bytu (vrátane podielu priestoru na 

spoločných častiach, spoločných zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu  ako  aj  

spoluvlastníckeho  podielu k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) medzi  

zmluvnými stranami : 

  

 Predávajúci: 
 Meno a priezvisko : Veronika Ferková, rodená .... 

 Trvale bytom : ...... Valaská - Piesok, 

 Narodená : ..... 

 a 

 

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

Sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 
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IČO:  00 313 319 

Zastúpený: JUDr. Tomáš Abel, PhD. – primátor mesta  

 

Predmet prevodu: 

- byt č. 40, na 4. p., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý  je postavený  na 

pozemku, parcele KN – „C“ č. 1982, na  Mládežníckej ulici  v Brezne, 

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789  o veľkosti 3514/212764, 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti  3514/212764 k pozemku, parcele KN – „C“    č. 

1982, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618m2  

 

v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom  na LV č. 5359 v prospech Veroniky Ferkovej, vlastnícky podiel 1/1 

 

Kúpna cena :    14 200,00  eur   

 

Za podmienok: 

- splatnosť kúpnej ceny bude do 30 dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy 

- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí vysporiadanie všetkých 

záväzkov spojených  s vlastníctvom a užívaním bytu č. 40, ktorý je predmetom prevodu 

- predávajúci sa zaväzuje uhradiť všetky prípadné  oprávnené nároky a pohľadávky tretích 

osôb, ktoré preukázateľne vznikli do dňa prevodu vlastníckeho práva k predmetu 

prevodu a  ktoré si tretie  osoby uplatnia po uzatvorení kúpnej  zmluvy voči mestu 

Brezno 

- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí ukončenie  nájomných alebo 

iných faktických užívacích vzťahov a vysťahovanie nájomcov, resp. všetkých fyzických 

osôb z bytu, ktorý sú predmetom prevodu 

- predávajúci je povinný odovzdať predmet prevodu kupujúcemu zbavený akýchkoľvek 

tiarch, vecných bremien, záložných práv, resp.  iných práv tretích osôb, okrem záložného 

práva zriadeného v prospech kupujúceho ako oprávneného a zákonného záložného práva 

podľa § 15 zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti bude 

znášať kupujúci 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 18 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  8/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 7.6/ 

Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná o uzatvorenie zmluvy 

o budúcej zmluvy a o zriadení vecného bremena      

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Poprosím uviesť materiál.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik OPM 

Žiadateľ je budúcim stavebníkom verejnoprospešnej stavby označenej pod pracovným 

názvom Brezno – Pionierska ulica – prekládka káblov PN NN. Žiadateľ za účelom 

majetkovo-právneho vysporiadania požiadal mesto Brezno o uzatvorenie zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena z titulu, že táto verejnoprospešná stavba sa bude 

realizovať na pozemkoch vo vlastníctve mesta Brezno. Vecné bremeno bude spočívať 

v časovo neobmedzenej povinnosti budúceho povinného strpieť v rozsahu podľa 

geometrického plánu na častiach zaťažených pozemkoch umiestnenie energetického 

zariadenia a jeho prevádzku, vykonanie povolenej činnosti a prístup k nemu. Keďže je to 

verejnoprospešná stavba bude bezodplatné, bude časovo neobmedzené, zriadené in rem 

a všetky náklady na vyhotovenie geometrického plánu ako aj náklady na správne poplatky 

bude znášať žiadateľ. Tým, že trasa prekládky je uvedené v grafickej časti návrhu uznesenia. 

Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Stanoviská komisií.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Za finančnú odporúčame schváliť.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Za komisiu rozvoja odporúčame schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 
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Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s., so sídlom : Pri Rajčianke 2927/8, 010 

47 Žilina, IČO : 36442151, o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena 

 

II/     Schvaľuje 

    

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50a a § 151n a 

nasl.  zákona č.40/1964 Zb. Občiansky zákonník, v znení neskorších predpisov medzi 

zmluvnými stranami :  

 

Mesto Brezno,  IČO :  00 313 319, so  sídlom :  Námestie  gen. M. R.   Štefánika 1,  977  01    

Brezno, v zastúpení : JUDr. Tomáš Abel, PhD.,- primátor mesta (budúci povinný z vecného 

bremena) 

 

a 

 

Stredoslovenská distribučná, a.s., so sídlom : Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO : 

36442151, (budúci oprávnený z vecného bremena) 

          
Vecné  bremeno  bude spočívať  v  časovo  neobmedzenej  povinnosti budúceho povinného 

z vecného bremena  strpieť  v   rozsahu  podľa   geometrického plánu  na  častiach zaťažených 

pozemkov : 

 

Číslo listu 
vlastníctva 

Parcelné 
číslo 

pozemku 
 

Druh 
pozemku 

Spoluvlastníc
ky  

podiel 

Celková 
výmera 

v m2 

Výmera 
obmedzenia 

v m² 

2351 3364 Ostatná 

plocha 

1 

 

3226 75 

2351 3369 Záhrada 1 226 38 

2351 3363/1 Zastavaná 

plocha a 

nádvorie 

1 5142 106 

2351 3368/1 Zastavaná 

plocha a 

nádvorie 

1 11835 220 

2351 3370/1 Záhrada 1 629 52 

2351 3515/4 Zastavaná 

plocha a 

nádvorie 

1 14138 240 

 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, Odbor 

katastrálny  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky  podiel 1/1,  

 

 umiestnenie elektroenergetického zariadenia, jeho prevádzku - vykonávanie povolenej 

činnosti (distribúcia elektriny) a prístup k nemu v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z. o 

energetike; 
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Vecné  bremeno bude  zriadené  za podmienok: 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľnosti bude znášať budúci oprávnený z vecného bremena  

- vyhotovenie geometrického plánu  zabezpečí a náklady s tým spojené  bude znášať 

budúci oprávnený z vecného bremena 

- vecné bremeno bude zriadené  ako časovo neobmedzené   

- vecné bremeno bude zriadené in rem 

- vecné bremeno bude  zriadené bezodplatne 

- vecné bremeno bude zriadené v prospech vlastníka elektroenergetického zariadenia  

 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 18 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  9/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 7.7/ 

Odkúpenie pozemku v lokalite Rohozná od Jána Vrbovského a Mgr. Tatiany 

Vrbovskej, obaja bytom Brezno pre potreby investičnej akcie Technická 

infraštruktúra Rohozná 1, miestna komunikácia      

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Poprosím uviesť materiál.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik OPM 

Ako už bolo povedané, predmetom návrhu uznesenia je schválenie uzatvorenia kúpnej 

zmluvy medzi predávajúcimi pán Vrbovský a pani Vrbovská a kupujúcim mestom Breznom. 

Predmetom zmluvy bude prevod vlastníckeho práva k pozemku a jedná sa o parc. reg. CKN č. 

7075/105 o výmere 8 m2 za kúpnu cenu 180 €. Parcela sa nachádza v lokalite Rohozná 

a parcelu potrebujeme za účelom vybudovania miestnej komunikácie v dotknutej lokalite. 

Ďakujem.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Stanoviská komisií 

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Ak môžem, tak doplním aj k tomu nadväzujúcemu bodu, súhlasíme. Odporúčame schváliť.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Za komisiu rozvoja odporúčame schváliť a navrhujeme, aby sme body rozpravu o 7.7. a 7.8. 

spojili, rovnako ako 7.10., 7.11. nakoľko sa jedná o totožné body. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 7.7., 7.8., 7.9. a 7.10.?  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

7.10. a 7.11., to je zníženie nájmov. 7.7. a 7.8. to je odkúpenie v lokalite Rohozná a 7.10., 

7.11. je zníženie nájmov.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Má niekto výhradu, že by sme spojili rozpravu o týchto dvoch bodoch? Poprosím potom 

doplniť ešte aj. Nebudeme to komplikovať, lebo sme nezačali s týmto. Dokončíme, dobre? 

Otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

ponuku Jána Vrbovského a Mgr. Tatiany Vrbovskej, obaja bytom : .... Brezno,  na odpredaj 

pozemku -  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7075/105, druh pozemku : trvalý trávny 

porast, o výmere 8 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 00634808-485/2019, 

vyhotoveným spoločnosťou Siman a Jorčík, spol. s  r.o.  dňa 18.02.2020, oddelením od 

parcely reg. C-KN č. 7075/73, druh pozemku :   trvalý trávny porast, o  výmere 762 m2,  v k 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, odbor 

katastrálny na LV č. 13996, v prospech Jána Vrbovského a Tatiany Vrbovskej, vlastnícky 

podiel 1/1, 

 

 

II/ Schvaľuje 

 

uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník a  

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a)  v spojení s § 4 ods.2 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno   medzi zmluvnými stranami: 

 

 Predávajúci: 

             meno a priezvisko:  Ján Vrbovský, rodený  ....  

             narodený :     
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 trvale bytom:    

 štátny  občan:             SR      

 

             meno a priezvisko:  Mgr. Tatiana  Vrbovská, rodená  ..... 

             narodená:     

 trvale bytom:    

 štátny  občan:             SR    

 a 

   Kupujúci: 

           Mesto Brezno 

            sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

            IČO:  00 313 319 

  v zastúpení  : JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta  

 

Predmet prevodu: 

pozemok  

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 7075/105, druh pozemku : trvalý trávny porast, o 

výmere 8 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 00634808-485/2019, vyhotoveným 

spoločnosťou Siman a Jorčík, spol. s  r.o.  dňa 18.02.2020, oddelením od parcely reg. C-KN č. 

7075/73, druh pozemku :   trvalý trávny porast, o  výmere 762 m2,  v k ú. Brezno, obec 

Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, odbor katastrálny na LV č. 

13996, v prospech Jána Vrbovského a Tatiany Vrbovskej, vlastnícky podiel 1/1  

 

za kúpnu cenu : 180,00 eur  

 

do vlastníctva :  mesto Brezno,  v celosti, v podiele 1/1 

 

Za podmienok : 

náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľností, ako aj náklady spojené s overením podpisu predávajúcich  bude znášať mesto 

Brezno 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Juhaniak, Kupec, Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  Ianecsko 

 

Z 19 prítomných 18 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  10/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 7.8/ 

Odkúpenie pozemku v lokalite Rohozná od Jána Vrbovského, bytom Brezno pre 

potreby investičnej akcie Technická infraštruktúra Rohozná 1, miestna 

komunikácia           

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, uviesť materiál.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik OPM 

Ďakujem. Obdobná situácia. Pre ten istý účel odkupujeme pozemok. Tentokrát je to oproti cez 

ulicu a tento pán je synom pána Jána Vrbovského a pani Tatiany Vrbovskej. Kúpna cena je 

totožná, účelom je vybudovanie miestnej komunikácie.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Stanoviská komisií? Súhlasné. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto 

do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

ponuku Jána Vrbovského bytom : .... Brezno,  na odpredaj pozemku -  novovytvorená 

parcela reg. C-KN č. 4930/20, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere 11 m2, 
vytvorená geometrickým plánom č. 00634808-485/2019, vyhotoveným spoločnosťou Siman a 

Jorčík, spol. s  r.o.  dňa 18.02.2020, oddelením od parcely reg. C-KN č. 4930/13, druh 

pozemku:  trvalý trávny porast, o  výmere 703 m2,  v k ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, 

evidovaná Okresným úradom Brezno, odbor katastrálny na LV č. 13953 v prospech Jána 

Vrbovského, vlastnícky podiel 1/1, 

 

II/ Schvaľuje 

 

uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník a  

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a)  v spojení s § 4 ods.2 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno   medzi zmluvnými stranami: 

 

 Predávajúci: 

             meno a priezvisko:  Ján Vrbovský, rodený  .... 

             narodený:   .....  

 trvale bytom:   ..... 

 štátny  občan:             SR      

 a 

  Kupujúci: 

           Mesto Brezno 

           sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

           IČO:  00 313 319 

  v zastúpení  : JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta  
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Predmet prevodu: 

pozemok  

-  novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4930/20, druh pozemku : trvalý trávny porast, o 

výmere 11 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 00634808-485/2019, vyhotoveným 

spoločnosťou Siman a Jorčík, spol. s  r.o.  dňa 18.02.2020, oddelením od parcely reg. C-KN č. 

4930/13, druh pozemku :  trvalý trávny porast, o  výmere 703 m2,  v k ú. Brezno, obec 

Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, odbor katastrálny na LV č. 

13953 v prospech Jána Vrbovského, vlastnícky podiel 1/1 

 

za kúpnu cenu : 247,50 eur  

 

do vlastníctva :  mesto Brezno,  v celosti, v podiele 1/1 

 

Za podmienok : 

náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľností, ako aj náklady spojené s overením podpisu predávajúcich  bude znášať mesto 

Brezno 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  11/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 7.9/ 

Odkúpenie pozemku od spoločnosti TOP-MONT SK, Záhradná 150, Bacúch 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, uviesť materiál.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik OPM 

Ďakujem. Mesto Brezno realizovalo v miestnej časti Podkoreňová investičnú akciu s tým, že 

ide o kanalizačnú prípojku. Na predmetnej parcele tvoriacej predmet prevodu sa nachádza 
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združená kanalizačná prípojka a šachta z nej, pričom 1,5 m od šachty je umiestnená aj 

vodovodná prípojka mestského vodovodu. Kanalizačný zberač pre celú Podkoreňovú ako aj 

vodovod je vo vlastníctve mesta Brezno a združené kanalizačné prípojky boli budované pre 

budúcu potrebu novovzniknutých rodinných domov a ich napojenia na kanalizáciu a to 

z dôvodu, aby sa nemusela narúšať novovybudovaná asfaltová komunikácia, ktorá je stále 

v záruke. Na základe týchto skutočností mesto Brezno oslovilo spoločnosť TOP-MONT SK 

so záujmom o odkúpenie časti pozemku v jej vlastníctve nachádzajúceho sa v dotknutom 

území. Výsledkom rokovaní je ponuka spoločnosti TOP-MONT na odpredaj 

novovytvoreného pozemku parc. CKN 4498/41 o výmere 180 m2. Celková kúpna cena za 

predmet prevodu bola účastníkmi dohodnuté vo výške 30 € s DPH za 1 m2, čo pri výmere 180 

m predstavuje celkovú kúpnu cenu za predmet prevodu vo výške 5 400 € s DPH. Všetky 

náklady spojené s prevodom nehnuteľnosti bude hradiť mesto Brezno ako kupujúci. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Stanoviská komisií?  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná odporúča schváliť.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Za komisiu rozvoja odporúčame schváliť.   

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 
I/ Schvaľuje 

 

uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník a  v súlade 

s § 3 ods. 1 písm. a)  v spojení s § 4 ods.2 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno   

medzi zmluvnými stranami: 

 

Predávajúci: 

TOP-MONT SK s. r. o. 

Sídlo: Záhradná 150, Bacúch 976 64 

IČO:   44 660 821 

V zastúpení: Mgr. Jozef Betka – konateľ spoločnosti 

 a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 31 

v zastúpení  : JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta  
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Predmet prevodu: 

 

Novovytvorený pozemok  

- parcela reg. C-KN č. 4498/41, druh pozemku : trvalý trávny porast, o výmere  180 m2 odčlenený 

geometrickým plánom vyhotoveným spoločnosťou SAJ, Židlovo 3, Brezno 977 01, IČO: 366397729, 

č. 36639729-28/2021,  z parcely reg. C-KN 4498/19 trvalý trávny porast, o výmere  1192 m2, v    k. ú. 

Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na 

LV č. 14418, v prospech  TOP-MONT SK s. r. o., Záhradná 150, Bacúch 976 64, IČO: 44 660 821,  

spoluvlastnícky podiel 1/1, 

 

za kúpnu cenu : 30,- EUR s DPH za 1 m2 ( 5 400 EUR s DPH ) 
 

do vlastníctva mesta Brezno v celosti  
 

 Za podmienok : 

náklady na vyhotovenie geometrického plánu a náklady na správne poplatky spojené s návrhom na 

vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností  bude znášať mesto Brezno 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek 

Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  12/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu 7.10/ 

Žiadosti nájomcov nebytových priestorov o zníženie nájomného 

 

K bodu 7.11/ 

Žiadosti nájomcov nebytových priestorov o zníženie nájomného 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Poprosím k obom bodom, poprosím uviesť. Ak má niekto výhrady, tak sa prihláste, že by sme 

to spojili. Nech sa páči, uviesť materiál.  
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Mgr.Michal Vetrák, právnik OPM 

Takže predmetom prerokovania sú žiadosť nájomcov nebytových priestorov v správe 

Technických služieb mesta Brezna o zníženie nájomného za prenájom nebytových priestorov 

z dôvodu povinnosti zatvorenie prevádzok vzhľadom na prijaté opatrenia ÚVZSR v súvislosti 

s druhou vlnou ochorenia Covid-19. V bode 7.10. sa jedná o žiadosti spoločnosti (nezr.) s.r.o. 

o zníženie nájomného za nebytové priestory o celkovej výmere 437,76 m. Jedná sa 

o nebytové priestory v mestskom Dome kultúry, ide o kino, cukráreň na prízemí 

s príslušenstvom, o reštauráciu a tanečný parket na prvom poschodí. Výška nájmu je 

navrhovaná na zníženie o 50%/mesačne, čo by predstavovalo 420,25 €/mesačne, a to počas 

obdobia od 15.10.2020 – 31.12.2020 a od 01.01.2021 – 31.01.2021. V bode 2 sa jedná 

o zníženie nájmu pre nájomcu pána Maroša Živčáka. Predmetom nájmu sú nebytové priestory 

reštaurácie a nebytové priestory klubovne nachádzajúce sa v Aréne Brezno. Výška nájmu by 

bola taktiež znížená na 50%, čo by predstavovalo pre nebytové priestory reštaurácie a skladu 

362,50 €/mesačne bez DPH  nebytové priestory, teda klubovňu 26,65€/mesačne. Taktiež 

počas identického obdobia od 15.10. de facto až do 31.01.2021. A v bode tri je to zníženie 

nájomného pre pána Miroslava Balcara za nebytové priestory nachádzajúce sa v Aréne 

Brezno. Je to miestnosť č. 231 o výmere 40,80, výška nájmu po znížení o 50% by bola 

stanovená na 83 €/mesačne bez DPH. Bude to obdobie, kedy mal pán Balcar ako nájomca 

povinnosť mať zatvorenú prevádzku, trošku inak upravené. Jedná sa o obdobie od 24.10.2020 

– 14.11.2020 a od 19.12.2020 – 31.12.2020 a následne od 01.01.2021 – 31.01.2021. 

O všetkých týchto troch zníženiach nájmov je potrebné rozhodnúť 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov, keďže o samotnej výške nájmu rozhodovali poslanci ako o prípade hodného 

osobitného zreteľa, teda 3/5 väčšinou. V bode 7.11. je to žiadosť pani Ivany Luptákovej – 

Harmónia – kozmetický salón, o zníženie nájomného v miestnosti č. 236 o výmere 30,68 m2. 

Taktiež ide o miestnosť v Aréne Brezno. Výška nájmu je znížená, o zníženie teda 25,57 

€/mesačne bez DPH. Obdobie identické s obdobím pána Miroslava Balcara, teda od 

24.10.2020 – 14.11.2020 a následne od 19.12.2020 – 31.01.2021. Títo žiadatelia potom 

následne budú v spoluprácu s Technickými službami musieť podať žiadosť na Ministerstvo 

hospodárstva, ktoré im bude refundovať 50% nájomného a vlastne toto nájomné bude 

uhradené, teda tých 50% na účet mesta Brezna tak, ako sme to realizovali v prvej vlne covidu. 

Všetko z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Stanoviská komisií 

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Za finančnú odporúčame schváliť, tak ako je pripravené k obom bodom.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Za komisiu rozvoja odporúčame schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Struhár, nech sa páči.  
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Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Chcem sa ešte spýta, že či môžeme očakávať ešte nejaké podnikateľské 

subjekty, ktoré prídu s takouto požiadavkou do budúcna alebo už je to v podstate všetko?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Evidujeme také žiadosti?  

 

Mgr.Michal Vetrák, právnik OPM 

V súčasnosti evidujeme žiadosti, avšak jedná sa o nájmy, o ktorých nerozhodovalo MsZ, ale 

pravdepodobne si podnikatelia, keďže bol termín na podanie žiadosti o refundáciu 

nájomného, bol predĺžený, tak pravdepodobne v budúcnosti budeme takéto žiadosti ešte 

evidovať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem pekne za odpoveď. Pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne. Ja som si všimol v rozpočtových opatreniach, že ministerstvo hospodárstva 

už preplatilo nejaké čiastky v minulom roku. Chcem sa spýtať, či preplatilo všetko. Či je tu 

pani Šefranková, či ty vieš odpovedať, či máme všetky refundované. Ďakujem.  

 

Mgr. Michal Vetrák,právnik OPM 

Vlastne tie, ktoré sme žiadali z pozície mesta Brezna, ako prenajímatelia, tie boli 

refundované. A taktiež aj všetky žiadosti, ktoré sme žiadali prostredníctvom Technických 

služieb, aj tie boli všetky refundované.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne za odpoveď. Pán zástupca Juhaniak, nech sa páči, môžeš.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Ja som len chcel doplniť, že je to možné očakávať a Ministerstvo hospodárstva nám schválilo 

všetky a išlo to tak, že do jedného týždňa sme mali rozhodnutie pri každej jednej žiadosti.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

No výborne. Dobre, ďakujem. Do rozpravy už nikto, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

K bodu 7.10/  predniesla návrhová komisia návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

 

I/ Berie na vedomie 

 
Žiadosť spoločnosti NANA, s. r. o.., IČO : 36 048 721, so sídlom : Švermova 7, 977 01 Brezno, 

žiadosť Maroša Živčáka, IČO : 462 510 81, so sídlom : Lúčna 4019/25A, 977 01 Brezno a žiadosť Miroslava 

Balcara, IČO : 339 239 81, so sídlom : Fraňa Kráľa 4, 977 01 Brezno  o zníženie  nájomného za prenájom 
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nebytových priestorov v správe Technických služieb, z dôvodu povinnosti zatvorenia prevádzok, vzhľadom na 

prijaté opatrenia ÚVZSR v súvislosti s ochorením COVID-19   

 

II / Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

a) zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov o celkovej výmere 437,76 m2 (prízemie – Kino-

cukráreň s príslušenstvom, reštaurácia a tanečný parket na 1. poschodí) nachádzajúcich sa v stavbe s. 

č. 1027 postavenej na  pozemku  -  parcela reg.   C - KN č. 3383 – zastavaná plocha a nádvorie    o 

výmere 1513 m2,    v  k. ú.  Brezno,  obec Brezno,   okres  Brezno, vedená  Okresným úradom 

Brezno,  Katastrálnym odborom   na    liste   vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, 

nachádzajúce sa na Švermovej ulici č. 7 – Mestský dom kultúry   

 

pre nájomcu: NANA, s. r. o.., IČO : 36 048 721, so sídlom : Švermova 7, 977 01 Brezno  

 

výška nájmu:  420,25 EUR /mesačne 

 

počas obdobia :  od 15.10.2020  do 31.12. 2020  a od 01.01.2021 do 31.01.2021 

 

b) zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov pozostávajúcich z  priestorov na druhom 

nadzemnom podlaží severnej časti budovy č. miestnosti od 249-256 o výmere: reštaurácia 72 m2, 

skladové priestory 60 m2 –  v objekte stavby Aréna Brezno nachádzajúcej sa na  ulici  L. 

Novomestského v Brezne,  o. č. 34, s. č. 2157, postavenej na parcele reg.  C – KN č. 689/14, vedenej 

Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno a za 

nájom nebytových priestorov pozostávajúcich z  priestorov na druhom nadzemnom podlaží severnej 

časti budovy č. miestnosti 213 o výmere 18 m2, klubovňa –  v objekte stavby  Aréna Brezno 

nachádzajúcej sa na  ulici  L. Novomestského v Brezne,  o. č. 34, s. č. 2157, postavenej na parcele reg.  

C – KN č. 689/14, vedenej Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 

v prospech mesta Brezno ( Zmluva 

 

pre nájomcu: Maroš Živčák, IČO : 462 510 81, so sídlom : Lúčna 4019/25A, 977 01 Brezno  

 

 

výška nájmu:  
 -  nebytové priestory: reštaurácia 72 m2, skladové priestory 60 m2 - 362,50  EURO bez DPH mesačne 

 

-  nebytové priestory: miestnosť č. 213 – klubovňa -  26,65 EURO bez DPH mesačne 

 

počas obdobia :  od 15.10.2020  do 31.12. 2020  a od 01.01.2021 do 31.01.2021 

 

c) zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov pozostávajúcich z  priestorov na druhom 

nadzemnom podlaží budovy č. miestnosti 231 o výmere 40,80 m2 –  v objekte stavby  Aréna Brezno 

nachádzajúcej sa na  ulici  L. Novomestského v Brezne,  o. č. 34, s. č. 2157, postavenej na parcele reg.  

C – KN č. 689/14, vedenej Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 

v prospech mesta Brezno 

 

 

pre nájomcu: Miroslav Balcar, IČO : 339 239 81, so sídlom : Fraňa Kráľa 4, 977 01 Brezno 

 

výška nájmu:  83,00 EURO bez DPH mesačne 

 

počas obdobia :  od 24.10.2020  do 14.11. 2020, od. 19.12. 2020 do 31.12.2020  a od 01.01.2021 do 

31.01.2021 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
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Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, , Ridzoň,Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, 

Tokár, Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  13/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 7.11/ predniesla návrhová komisia návrh na uznesenie v znení: 

 
Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Ivany Luptákovej – HARMÓNIA-KOZMETICKÝ SALÓN, IČO : 37 203 045, so sídlom : Štvrť 

Ladislava Novomestského 11, 977 01 Brezno, o zníženie  nájomného za prenájom nebytových 

priestorov v správe Technických služieb Mesta Brezno, z dôvodu povinnosti zatvorenia prevádzky, vzhľadom na 

prijaté opatrenia ÚVZSR v súvislosti s ochorením COVID-19   

 

II / Schvaľuje  

            zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov pozostávajúcich z  priestorov na druhom 

nadzemnom podlaží severnej časti budovy č. miestnosti 236 o výmere 30,68 m2, –  v objekte stavby  

Aréna Brezno nachádzajúcej sa na  ulici  L. Novomestského v Brezne,  o. č. 34, s. č. 2157, postavenej 

na parcele reg.  C – KN č. 689/14, vedenej Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV 

č. 2351 v prospech mesta Brezno 
 

            pre nájomcu: Ivana Luptáková – HARMÓNIA-KOZMETICKÝ SALÓN,  

                                    IČO : 37203045, so sídlom: ŠLN 11, 977 01 Brezno 

 

výška nájmu:  25,57 € bez DPH/mesačne  

 

počas obdobia :  od 24.10.2020  do 14.11. 2020, od. 19.12. 2020 do 31.12.2020  a od 01.01.2021 do 

31.01.2021 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, , Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, 

Tokár, Štugnerová  

Proti 0 ,  Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 14/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 8/ 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2021 – návrh na prvú zmenu    
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania. Poprosím pani vedúcu 

Šefrankovú, nech sa páči.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Dobrý deň. Predkladáme vám prvú zmenu rozpočtu a to z toho dôvodu, že naše školy 

a školské zariadenia dosiahli príjmy z dobropisov v januári 2021, čiže sa mení nám aj 

príjmová aj výdavková časť rozpočtu, pričom sa celkový rozpočet nemení. Školy, ktoré mali 

tieto dobropisy, tak predložili žiadosti a na základe ich požiadavky sme spracovali materiál. 

Celkové sa bežné príjmy zvýšia o 5 558,41 € a samozrejme v tej istej výške aj výdavky 

5 558,4 €. Čiže školám budeme tieto preplatky vracať a použijú ich na bežné výdavky. 

Z mojej strany všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Stanoviská komisií. 

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Za finančnú odporúčame schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem. Mali sme to ešte v nejakej komisii? Asi nie. Otváram rozpravu, nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy už nikto, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. I. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2021 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy         + 5 558,41 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy                  0,00 EUR      

         finančné operácie                             0,00 EUR           

         príjmy celkom                    + 5 558,41 EUR    
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         výdavky  

         bežné výdavky                               + 5 558,41 EUR 

         kapitálové výdavky                              0,00 EUR  

         finančné operácie                   0,00 EUR   

         výdavky celkom                    + 5 558,41 EUR            

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, , Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, 

Tokár, Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  15/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 9/ 

Informatívna správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.11.2020 – 

31.12.2020            
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania v zastúpení pani vedúcou. Nech sa 

páči, uviesť materiál.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Za obdobie od 01.11.2020 – 31.12.2020 bolo celkom vydaných 93 rozpočtových opatrení. 

Z toho 52 bolo účelovo určených v zmysle § 14 odst. 1 a 41 bolo v zmysle § 14 odst. 2. 

Zmenu rozpočtu vykonával primátor mesta Brezna.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Stanovisko komisie finančnej?  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia odporúča schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 

Dobre, ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec 

Barančok, nech sa páči, môžeš.  
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Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne. Ja sa chcem spýtať len, všimol som si, že sú tam refundované náklady 

Ministerstvom vnútra, či nám boli refundované všetky náklady v minulom roku, čo sa týkalo 

pravdepodobne toho nazvime to „plošného testovania“. Ďakujem.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Čo sa týka plošného testovania, tak v tej prvej vlne, tam boli sa mi zdá dve kolá, tak tie nám 

prišli v decembri. A celkové tieto náklady, ako už predchodca môj, pán Vetrák povedal, mali 

sme refundované, tie napr. aj nájmy aj tieto záležitosti. Ostatné v podstate už prechádzalo do 

roku 2021, čiže refundácie budeme mať ďalšie. Už sme aj mali v januári tohto roku a ďalšie 

budú za posledné dva, no daktoré sú aj od októbra ešte nerefundované, ale tie sú väčšinou 

v súvislosti s preneseným výkonom štátnej správy. Tak tie budú tohto roku refundované 

v zmysle zmlúv.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, ale čo sa pýtal pán poslanec.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Ale covidové boli.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Covidové boli, čo ja viem, lebo som sa pýtal na to. Dobre. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak 

nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

berie na vedomie 

 

správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.11.2020 do 31.12.2020 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, , Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, 

Tokár, Štugnerová  

 

Proti 0     Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  16/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 10/  Správy hlavnej kontrolórky 

 

K bodu 10.1/ Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2020 

 

K bodu 10.2/ Správa o plnení opatrení prijatých na odstránení nedostatkov 

zistených pri kontrolách HK mesta v roku 2020. 

 

K bodu 10.3/ Správa HK z vykonanej kontroly vybavovania 

a prešetrovania petícií za rok 2020 a kontroly vybavovania 

a prešetrovania sťažností za rok 2020. 
           

 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Body 10.1., 10.2., 10.3. by sme spojili do rozpravy. Nech sa páni, odovzdávam ti slovo.   

 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, HK mesta Brezna 

Dobrý deň. V správach, sú tri, sú uvedené všetky podstatné náležitosti, všetky fakty. Správu, 

ktorú predkladám v zmysle zákona, čiže je to povinne zostavovaná správa z mojej strany. 

Správa o mojej kontrolnej činnosti. Ak ste si ju prečítali, tak ste si všimli, že sme sa 

prečíslovali a že máme viac kontrol, ktoré sa skončili bez nedostatkov. Ja som naozaj všetky 

fakty, všetky skutočnosti tam uviedla a rada odpoviem na vaše otázky. Dovoľte mi ale naozaj 

pri tejto príležitosti, keďže ide o správu kontrolnej činnosti poďakovať za súčinnosť všetkým 

kontrolovaným subjektom a vzhľadom k tomu, že ten rok 2020 bol taký, aký bol, tak skôr za 

tú spolupatričnosť. Verím, že to bolo z oboch strán, že naozaj aj ja som bola ústretová 

a nespôsobovala som väčší stres a väčšie vrásky na čele mojím kontrolovaným subjektom, 

takže im veľmi pekne ďakujem za spolupatričnosť. A rada odpoviem na vaše otázky, 

ďakujem pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy 

už nikto, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

K bodu 10.1./ návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta  v roku 2020 
 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
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Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, , Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, 

Tokár, Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  17/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 10.2. poprosím.  

 

K bodu 10.2/ návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o plnení opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených pri kontrolách 

hlavnej kontrolórky mesta  v roku 2020 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, , Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár , Strmeň, 

Tokár, Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  18/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 10.3. poprosím.  

 

K bodu 10.3/ návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ berie na vedomie 

 

Správu z vykonanej  kontroly vybavovania  a prešetrovania petícií  za rok 2020 

a kontroly vybavovania a prešetrovania sťažností za rok 2020 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík,  Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár, Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  19/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu 11/  Rôzne 
 

K bodu 11.1 

Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2021     

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený pani vedúcou. Nech sa 

páči uviesť materiál.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

V zmysle VZN o poskytovaní dotácie z rozpočtu mesta predkladáme návrh na poskytnutie 

dotácie na úhradu nákladov spojených s výpožičkou ľadovej plochy pre Ice Skating Team 

ešte za 4. kvartál 2020 a pre Hokejový klub tiež za 4. kvartál 2020. A tretia žiadosť, ktorú 

predkladáme, je žiadosť Slovenského zväzu biatlonu. Slovenský zväz biatlonu podal žiadosť 

na poskytnutie dotácie vo výške 15 000 € na úhradu alebo teda na spoluúčasť pri realizácii 

IBU CAPu. Predkladáme návrh na poskytnutie dotácie vo výške 10 000 €. Táto žiadosť alebo 

tieto finančné prostriedky by boli poskytnuté mimo finančných prostriedkov, ktoré sú 

schválené pre športové kluby v klasickom schválenom rozpočte na rok 2021. V prípade, že 
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bude táto dotácia schválená, tak sa vykoná rozpočtové opatrenie, ktoré vykoná primátor mesta 

Brezna len presunom finančných prostriedkov z iných podpoložiek.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Stanovisko finančnej komisie, poprosím.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná komisia prijala uznesenie, ktorým odporúča schváliť všetky tri dotácie tak, ako sú 

pripravené.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Komisia pre šport? Poprosím 

ťa, predseda.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Tak materiál bol prerokovaný aj na komisii športu, no a v podstate ak je to 

takto upravené, tak si myslím, že s tým problém nebude. Nakoľko na začiatku sme odporúčali 

mesto nájsť iný zdroj finančný práve na túto dotáciu pre biatlon a čo sa týka tých ostatných 

dotácií, za ktoré majú uhradiť náklady spojené s nájmom za 4. kvartál pre Hokejový klub 

a krasokorčuľovanie, tak tam sme to mali jednoznačne na schválenie. Ak je to takto položené, 

tak v tom prípade.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, to sme sa dohodli, vydiskutovali sme si to na tom pracovnom, myslím. Takže. Ďakujem, 

dohodnuté. Ešte niekto ďalší? Rozprava? Nech sa páči, do rozpravy. Nikto nie je prihlásený. 

Rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

       

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy za 4 Q. 2020 pre ICE SKATING 

TEAM  Brezno, ŠLN  34, 977 01, IČO: 50 320 742 vo výške 2 602,61 EUR 

 

2. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy za 4 Q. 2020 pre Hokejový klub 

Brezno, ŠLN 34, 9 77 01 Brezno, IČO: 31 905 277 vo výške   17 036,41 EUR 

 

 

3. poskytnutie dotácie pre účely športu na rok 2021 pre Slovenský zväz biatlonu, Partizánska 

cesta 350/71, 974 05 Banská Bystrica, IČO: 36 656 743  účelovo určené na Náklady spojené 

s organizovaním podujatia IBU Cup 3 a IBU Cup 4 vo výške 10 000,00 EUR 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár, Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  20/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 11.2/ 

Podanie žiadosti o finančný príspevok na realizáciu projektu „Podpora športovej 

infraštruktúry v Brezne“          
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracovala pani vedúca odboru riadenia projektov, Mgr. Milada Medveďová. 

Nech sa páči uviesť materiál.  

 

Mgr. Milada Medveďová, vedúca odboru riadenia projektov 

Ďakujem. Dobrý deň prajem všetkým. Takže predložili sme vám návrh na podanie žiadosti 

o finančný príspevok na realizáciu projektu „Podpora športovej infraštruktúry v Brezne“ 

v rámci výzvy, ktorú vyhlásil fond na podporu športu. Predmetom projektu je rekonštrukcia 

a modernizácia športového areálu v priestoroch ZŠ na MPČĽ v Brezne. Rekonštrukciou 

vznikne športový areál, ktorý bude vhodný nielen na využitie pre žiakov, školy, ale aj na 

tréningy a rekreačné športové aktivity. Tak ako sme uviedli v dôvodovej správe, bude 

vytvorený atletický ovál, ihrisko pre basketbal a volejbal, sektor s prvkami detského a fitnes 

mobiliáru, pre in-line korčule, skok do diaľky a bude opravené aj pôvodné multifunkčné 

ihrisko. Celková alokácia v rámci tejto výzvy je 15 miliónov eur. Podľa projektovej 

dokumentácie, ktorá bola spracovaná, sú výdavky na náš projekt vyčíslené na 483 665 €. 

Z toho sme povinní spolufinancovať vo výške 50%, čo vychádza zhruba na 241 800 €, čo ale 

predpokladáme, že môže byť menej po vysúťažení. Takže myslíme, že celých 50% by sme 

mohli získať. Podávanie žiadosti začína od 15.03. Jednou z povinných príloh je uznesenie 

zastupiteľstva a predpokladáme teda, že by sme sa prihlásili do výzvy medzi prvými. Z mojej 

strany asi všetko, čo sa týka žiadosti, ak máte nejaké technické otázky, rád ich zodpovie 

kolega, ktorý tu so mnou sedí z odboru investičného.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ja len pripomeniem, že v podstate sme sa snažili naplniť aj tie požiadavky, 

ktoré mali obyvatelia na sídlisku Mazorník na tom stretnutí, kedy sme rozhodovali o tom, či 

tu bude futbalového ihrisko alebo nebude. Samozrejme toto sme komunikovali aj so školou. 

Ja som hovoril aj s pánom riaditeľom, že či sú tam zapracované tie ich požiadavky, ktoré 

mali. A čo sa týka atletických disciplín, tak áno a samozrejme aj pre verejnosť sme tam 

doplnili ihrisko, ktoré sa nám tam našťastie vošlo, ktoré by mohlo slúžiť aj verejnosti. 

A samozrejme tá inline dráha, ktorú aj spomínali v rámci fungovania školy a škôlky, či už by 

u detí využívali inline alebo na kolobežky, čo majú vo zvyku. Myslím si, že sa to podarilo 

naprojektovať, vzhľadom aj na čas aj na možnosti, veľmi dobre a myslím, že splníme aj tie 

požiadavky, ktoré mala najmä škola, keďže ide o školský areál, ale samozrejme aj tá 

požiadavky zo strany verejnosti. Stanoviská komisií, poprosím. Finančná?  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Finančná odporúča schváliť.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Komisia pre rozvoj to mala a odporúča schváliť. Z diskusie však vyplynulo, že odporúčame, 

aby sa doprojektovalo osvetlenie a zaoberalo sa otázkou aspoň jednej toalety prístupnej pre 

verejnosť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Pán poslanec Barančok, môžeš.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne. Práve k tomu, čo Mirko teraz hovoril, sa chcem spýtať. V pondelok na tej 

porade, čo sme mali, sme sa rozprávali o osvetlení zhruba za 70-tisíc a plus to zázemie. 

A teraz Miladka hovorila o projekte za 483-tisíc, teda či sú to neoprávnené výdavky alebo to 

ešte vieme do toho zapracovať. Ak áno, tým pádom budeme musieť meniť asi uznesenie, 

keďže je tam fixná čiastka. To sa len chcem spýtať technicky. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, my sme to dopracovali, aspoň takú mám informáciu. Tak poprosím, kto vie k tomuto.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Ja by som mohla povedať, prihlásim sa teda. Komunikujem s pani projektantkou alebo teda 

komunikujeme v rámci úradu a bude nám vedieť dať na začiatok samozrejme cenové ponuky 

na to dopracovanie a potom uvidíme, ako sa to stihne z hľadiska technického a či už to 

podáme v rámci žiadosti alebo žiadosť podáme bez týchto doplnkov a doplníme si to potom, 

je to v podstate naozaj na tom, ako sa to časovo stihne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem. Pán poslanec Struhár.  
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Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Chcem len uvítať nasledovný prednesený návrh. Je to v podstate naozaj to, 

čo sme tým obyvateľom sľúbili a mám dve otázky ešte. Prvá otázka znie, či mesto môže 

v rámci výzvy sa uchádzať len o jednu takúto žiadosť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Áno, jednu.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Len jednu, super. A druhá otázka mi momentálne vypadla, ale určite si spomeniem. Dám 

zatiaľ priestor iným. Jaj, už viem, prepáčte. Chcem poprosiť aj materiály, keď budú nejaké 

športoviská na pretrase, či už sú tu projekty, ja som to v podstate spomínal už dávnejšie, či by 

ste nám to potom nemohli prosím vás posunúť do komisie športovej. Všetky projekty čo sa 

týka športovísk, telocviční a pod.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Určite, ja som myslel, že ste to mali aj vy, preto som sa pýtal.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Nemali, mňa to mrzí.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dám pozor, ale určite to malo byť aj u vás. Sa ospravedlňujem. Pán poslanec Tokár, nech sa 

páči.  

 

Jozef Tokár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja sa chcem spýtať, ako budú môcť využívať tento areál občania 

Mazorníka, nielen povedzme škola. Beriem za to, že doobeda jasné, že škola, ale jedná sa mi 

od pondelka do piatku alebo do nedele poobedia a sobotu, nedeľu, či sa neuvažovalo 

povedzme, ak to bude oplotené a uzavreté, určiť tam nejakého správcu dočasného alebo 

proste, aby na to dohliadol, aby to otvoril a pod., aby sme možno školu nezaťažovali. Ale 

jednoducho otázka, ako budú, kedy, akým spôsobom využívať aj občania Mazorníka tento 

areál. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja ti odpoviem, pán poslanec. Zatiaľ to neriešime. Budeme to riešiť, keď nám schvália 

žiadosť. Momentálne to nie je aktuálne. Potom sa budeme baviť. Žiadny problém. Pán 

poslanec Fašang, nech sa páči.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem. Ja len reakcia na pána kolegu Barančoka. Komunikoval som s investičným a tá 

suma za to osvetlenie by mala byť rádovo nižšia. Tých 70-tisíc, to bolo na P2. Komisia 

požadovala pripraviť minimálne prípravu na osvetlenie aj keby sa v danej chvíli 

neprojektovalo celé, ale aby káble tam boli naťahané, aby sa v ďalšej etape nemuselo znova 

rozoberať ihrisko.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem. Pani prednostka odpovedala na otázku Aďovi, ale ja som z toho nevyrozumel, lebo 

tá otázka znela inak. Odpoveď bola taká diplomatická. Teda tých 70-tisíc je v rámci tých 241-

tisíc alebo to budú peniaze navyše? Takto znela otázka od kolegu a odpoveď tak neznela. Čiže 

on trval, žiadal teda, keby bol problém v tomto, tak navýšiť peniaze, ktoré teraz budeme 

odsúhlasovať. Alebo je strop, čo môžeme dostať z ministerstva tých 241-tisíc? Lebo keby sme 

to osvetlenie do toho zahrnuli, môžeme žiadať viac? Asi na toto mi chýbajú odpovede, 

ďakujem.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

 Zatiaľ nemáme naprojektovanú elektriku v tomto projekte. Projekt a spolu rozpočet k nemu 

sa skladá z jednotlivých položiek. Keďže elektriku naprojektovanú nemáme, nemôže byť 

súčasťou a nemôžeme si iba tak dovoliť odhadnúť tieto náklady. Tzn. najskôr potrebujeme 

prejsť zase celým procesom sprojektovania, vytvorenia nového rozpočtu aj výkazu výmer, 

ktorý bude čisto iba pre elektriku. Ak sa nám podarí vysúťažiť zhotoviteľ tohto pôvodného 

nazvime to projektu, ktorý dá, lebo predpokladáme, že vždy je nižšia cena ako je 

predpokladaná hodnota zákazky a dokážeme nejakým spôsobom zapracovať, lebo my už 

budeme mať vtedy, keď budeme súťažiť zhotoviteľa, už budeme mať tento projekt 

spracovaný. Tzn. že to vysúťažíme aj s elektrikou. Keď budeme túto cenu mať nižšiu, 

nemusíme opravovať uznesenie zastupiteľstva, ak bude vyššia, tak ho budeme upravovať. 

Alebo môžeme ešte pokračovať druhým riešením a druhé riešenie je také, že túto elektriku tak 

či tak si zaplatíme potom vcelku. Zvlášť iba z rozpočtu mesta. Podľa toho, čo bude skôr, čo sa 

stihne technicky.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

A stihneme to do 16.03. vysúťažiť, zhotoviteľa, aby sme vedeli, kde sa bude tá cena 

pohybovať?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My ho nesúťažíme teraz, pán poslanec.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Takže vieme žiadať aj viac od štátu alebo je strop tých 241-tisíc?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nie je strop tých 241-tisíc. Podávame teraz žiadosť v takom znení, v akom je pripravená.   

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Nie som z toho múdry, ale dobre.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ako pani prednostka sa myslím vyjadrila jasne. Momentálne máme spracovaný projekt v tej 

podobe, ktorú máme, dopracujeme elektriku, uvidíme, koľko to bude trvať. Závisí to nielen 
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od nás a od projektanta, závisí to od vyjadrenia sieťarov atď. Takže keď to bude spracované, 

tak podľa toho uvidíme, či bude využitá prvá možnosť, ktorú ona spomínala, alebo pôjdeme 

potom druhým spôsobom, ktorý spomínala. Takže jedno alebo druhé. O tom sa ešte môžete 

rozhodnúť, či ideme do osvetlenia, nejdeme do osvetlenia atď. Na to máme čas. Pán poslanec 

Fašang ale spomenul, že to bude menej ako 70-tisíc z toho, čo sa rozprával. Takže tie náklady 

budú neviem koľko. Ak budú v rámci vysúťaženej sumy tie náklady nižšie a zmestíme sa do 

240, tak uhradíme z toho aj náklady na elektrinu v pomere 50/50, to myslela pani prednostka. 

Dobre. Ďalej poprosím pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem. Ja som sa chcel aj tak prihlásiť, ale proste Vlado vystihol to, čo som aj ja mal na 

mysli. Ja sa len spýtam ako neznalý v týchto veciach. Čiže nebude tam problém v tom, že to 

bude zmena projektu ako máme teraz pri tých veciach, ktoré nám dva roky stoja, že stále 

niečo meníme? Prepáč, to je prvá časť mojej otázky. A druhá časť otázky je, že my teda ten 

projekt nejdeme podávať v tomto znení, ale ideme čakať nielen na osvetlenie, ale aj na 

zapracovanie tých weciek do toho projektu a až následne potom podáme ten projekt alebo 

tomu rozumiem tak, že my ideme schváliť tento projekt s týmto uznesením s touto sumou 

a tie ostatné veci budeme už potom financovať, ale už len z vlastných, lebo sme nestihli 

zapracovať to do toho termínu 15.03.? Lebo fakt mi to nie je jasné. To sa fakt pýtam.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

V zásade tak ako hovoríš, áno. Takže podávame, zatiaľ máme žiadosť pripravenú tak ako je 

v tomto znení. Uvidíme, ako stihneme dopracovať projektovú dokumentáciu. Podľa toho 

pôjdeme, buď prvým spôsobom alebo druhým, čo povedala pani prednostka. O tom sa 

môžeme ešte baviť, rozhodnúť o tom. Máme na to čas. Čo sa týka zmien projektu, nemôžeš 

porovnávať režim, ktorý bude vo fonde na podporu športu celkom s tým, čo máme pri 

Eurofondoch. To je zase úplne niečo iné. Tam sú oveľa zložitejšie procesy hlavne 

schvaľovacie a kontrolné, ako mávame pri takýchto výzvach. Čiže neporovnávajme to 

celkom, toto, čo je s Eurofondami a toto, čo je na základe výzvy na podporu športu. Ak sa 

mýlim, tak ma opravte, pani vedúca, ale aspoň z tých skúseností, čo máme, tak najzložitejšie 

sú vždy fondy pre nás. A toto nie sú fondy.  

 

Mgr. Milada Medveďová, vedúca odboru riadenia projektov 

Určite áno, máte pravdu, pán primátor. A ja by som k tomu len dodala asi toľko, že teda záver 

je z toho taký, že ak stihneme do podania žiadosti zapracovať aj verejné osvetlenie, tak určite 

to tam dáme a budeme žiadať teda vyššiu dotáciu, aby sme nemuseli financovať z vlastných 

zdrojov. To je celé, čo chcela povedať pani prednostka. Že pokúsime sa stihnúť to a podať to 

komplet aj s tým osvetlením.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Potom by sme spravili len zmenu uznesenia, to je všetko. Len momentálne ten projekt neni 

dopracovaný na základe tých požiadaviek, čo boli, takže keď sa dopracuje a stihneme to, tak 

sú tam tie alternatívy, ktoré už boli spomenuté. Rozumieme sa, hej, pán poslanec v tomto? 

Myslím, že áno.  
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Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Osobne si myslím, že tie finančné náklady budú, čiže keby to malo byť hneď len 35-tisíc 

euro, čo je polovica zo 70, tak som ochotný na mimoriadnom zastupiteľstve ešte sa do toho 

15-teho stretnúť a odsúhlasiť navýšenie tejto sumy. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My s tým budeme počítať. My s tým rátame v prípade, že sa to stihne. Tak uvidíme, že ako sa 

to podarí zapracovať. Budeme robiť všetko pre to, aby to bolo, samozrejme. Ešte niekto ďalší 

do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Súhlasí 

 

s realizáciou projektu „Podpora športovej infraštruktúry v Brezne“ 

 

II/ Schvaľuje 

 

1. Predloženie žiadosti o finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Podpora športovej 

infraštruktúry v Brezne“ realizovaného v rámci výzvy Fondu na podporu športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo 2020/001, 

ktorého ciele sú v súlade s platným Územným plánom mesta Brezna a platným Programom 

rozvoja mesta Brezna;  

 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

minimálne 50%  celkových výdavkov projektu, čo činí 241 833,00 EUR, v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta (ako 

rozdiel celkových výdavkov projektu a celkových oprávnených výdavkov projektu). 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, Marcinek, 

Obernauer, Palovčík, Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár, Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  Dzurmanová 
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Hlasovanie: Z 19 prítomných 18 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh bol 

schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  21/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 11.3/ 

Schválenie vynaloženia bežných výdavkov z rozpočtu mesta Brezno na kúpu 

zdravotných pomôcok a výživových doplnkov      

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, uvediem len, kolegyne, kolegovia, že v podstate som chcel, aby sme tak 

spoločne schválili a nielen na základe zmeny, ktorú by som mohol urobiť v zmysle VZN, ale 

aby sme spolu schválili takúto pomoc pre našich obyvateľov. My sme pripravili už viaceré 

podklady tým, že na základe toho sme vychádzali z materiálov, ktoré máme a pripravili sme, 

keďže nám ešte dobiehali nejaké ponuky a pod., pripravili sme tento materiál na rokovanie 

zastupiteľstva. Poprosím, Zuzka, možno keby ste ešte k tomu, pani prednostku.   

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Ja by som k tomu v podstate povedala iba to, že máme tu všeobecné ohrozenie, čo sa týka 

vlastne choroby Covid-19, koronavírusu a najohrozenejšou skupinou obyvateľov sú 

samozrejme naši seniori a práve preto vlastne vo vedení mesta sme riešili to, akým spôsobom 

ich podporiť ešte naviac oproti vlastne poukážkam, ktoré už seniorom nad 65 rokov dávame 

alebo teda poskytujeme a tým si môžu zakúpiť, či sa už jedná o vitamíny na podporu zdravia 

alebo respirátory atď., tak sme si teraz povedali, že občanom od 60 – 64 vrátane by sme teda 

poskytli vitamín C a vitamín D a plus všetkým teda občanom nad 60 rokov respirátory FFP2. 

To je všetko z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Ja len doplním, že práve preto, že tam je dosť veľký rozdiel, že máme tu podporu 

až od 65 rokov, tak sme nastavili aj podporu v rámci prideľovania respirátorov od 60 rokov 

a tiež aj čo sa týka ešte dokúpenia výživových doplnkom. Od 60 teda do 64 ako je v uznesení. 

(výpadok zvuku) informáciu pri poukážkach, ktoré prideľujeme nad 65 rokov, tak až 95% 

využíva vyslovene na výživové doplnky a lieky túto poukážku. Lebo sú tam samozrejme aj 

iné služby, ale my predpokladáme, že väčšina ľudí využije aj v tomto období tú poukážku na 

výživové doplnky, ktoré teda ľudia naozaj potrebujú. Takže je to taká pomoc pre obyvateľov 

nad 60 rokov v našom meste a chceme tým prispieť k zdraviu našich obyvateľov, čo si 

myslím, že v tomto období je asi to najdôležitejšie. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, 

kolegovia. Prvý pán poslanec Obernauer.  

 

Július Obernauer, poslanec 

Ďakujem. Ja by som sa chcel opýtať, samozrejme som za to, aby sa tej ohrozenej skupine 

seniorov pomohlo (výpadok zvuku) koľko, počet, či táto suma je dostačujúca, či máme 

(výpadok zvuku) akým spôsobom sa bude distribuovať alebo tá pomoc riešiť. Tie konkrétne 

ďalšie kroky, akým spôsobom sa urobia atď.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Som ťa nerozumel polovicu z toho, čo si hovoril, lebo ťa sekalo. Čo sa týka finančných 

prostriedkov vynaložených, tak sú dostatočné. My sme robili a robíme prieskumy trhu, takže 

toto je na základe tých ponúk, ktoré sme dostali a určite sa do tých súm zmestíme. Tým ešte, 

že poviem, že respirátory sme dali lepšie, nie ako možno aj v iných mestách, že sú to tie 

jednorazové, ale sme dali opakovateľné použiteľné. Takže preto je tam aj tá suma o niečo 

vyššia, ale zase vravím, dá sa to viackrát využiť a myslím, že aj tak je to správne, aby to 

nemali ľudia na pár razy, keď pôjdu len do obchodu. Takže tu sme pozerali aj na takýto 

aspekt. A samozrejme, výživové doplnky, tam sme tiež vychádzali z nejakých noriem 

a účinnosti tých vitamínov, čo bola základná podmienka aj tých cenových ponúk, ktoré sme 

žiadali.  

 

Július Obernauer, poslanec 

Ešte ak môžem, som sa pýtal, že akým spôsobom to bude distribuované občanom.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Distribuované to bude rôzne, uvidíme, čo sa týka respirátorov, tam možno to bude len na 

základe pobytu obyvateľov, čiže by sme to dávali do schránok, to by bol asi najjednoduchší 

spôsob pre nás. Čo sa týka distribúcie liekov, to ešte odkomunikujeme, teda výživových 

doplnkov, to ešte odkomunikujem s pani vedúcou Lamberkovou, že čo by bolo najvhodnejšie 

tak, aby sme na jednej strane neohrozili verejné zdravie, čiže aby tí ľudia teraz tu nestáli 

v nejakých radoch a pod., aby si to vyzdvihli. Ten spôsob ešte vymyslíme a dohodneme tak, 

aby sme vravím, chránili aj obyvateľov a dostali sa k nim tie výživové doplnky ku všetkým, 

čo majú. My sme počítali na všetkých, takže je to tak nastavené, aby sme dali tie výživové 

doplnky a respirátory každému, kto splní tú podmienku 60+. Pán poslanec Struhár, nech sa 

páči, môžeš.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Tak ja tiež vítam tento návrh, i keď v konverzácii, ktorú sme viedli na 

sociálnych sieťach som bol v podstate za podporu aj iných subjektov, resp. iných obyvateľov. 

Mám otázku, že prečo ten materiál prišiel neskoro, keď už sme sa o tom bavili trošku 

dávnejšie, že prečo to nebolo pripravené a nie som si veľmi istý, či sme toto prebrali aj na 

porade. To som si na 100% nie istý, či sme sa o tom rozprávali. Otázka je teda, prečo sme to 

dostali až na poslednú chvíľu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Na pracovnom stretnutí sme sa len bavili, či s tým súhlasíte. Tí, čo ste sa zúčastnili 

a v podstate ste súhlasili. Ja som nemal v pláne to vtedy predkladať do zastupiteľstva, čiže 

o tomto sme sa ani nebavili, že to bude predložené do zastupiteľstva. My sme sa bavili o tom, 

či áno, či nie. A bola jednohlasná zhoda, že áno. A čo sa tohto týka. Ale ja som vám to, ako 

som povedal, predložil, aby sme spoločne deklarovali, že chceme pomôcť našim obyvateľom 

a chceme v podstate podporiť to, aby v tomto období sme zvýšili možno ich imunitu 

a ochranu pri pohybe na verejnosti v zmysle tých (výpadok zvuku). A čo sa týka tých súm 

a cien, tak ako som povedal, my sme stále vo verejnom obstarávaní a v podstate nám chodia 
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cenové ponuky, vychádzame z nich a hovorím, že sa vieme do týchto súm zmestiť a vieme 

zaplatiť tie pomôcky a výživové doplnky na základe podmienok, ktoré sme zadali.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Dobre, ďakujem za rozsiahlu odpoveď. Mám to vysvetlené. Teším sa z tohto kroku teda.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne, pozerám, že nám začína snežiť a tým pádom nám začína sekať niektorým 

internet. Takže vieme, aká je pripojiteľnosť v meste. Ja chcem naozaj veľmi oceniť tento 

ústretový krok tejto kombinácie, ktorú ste namiešali aj z hľadiska tej diskusie, ktorú sme mali. 

Považujem ho za absolútne správny. Tá skupina má poukážky, tá skupina si to vie takýmto 

spôsobom, takže naozaj chválim a oceňuje. Pre mňa len štatisticky prosím, ak viete 

informáciu, koľko je tých seniorov. No v 60-tich sa nedá povedať, že je senior, to ešte ľudia 

v podstate ešte do 64 pracujú. Takže koľko je týchto ľudí len štatisticky. A druhá vec je, ja 

viem, že je to verejné obstarávanie, ale znova sa laicky pýtam, či vy ste vedeli nastaviť 

kritériá, aby to neboli v úvodzovkách nejaké čínske vitamíny. Či toto vy viete tú kvalitu 

zabezpečiť tých vitamínov, lebo sám si tie vitamíny kupujem a vidím, že v tých lekárňach sú 

rôzne možnosti. Niečo neidentifikovateľné, že nikto nevie, ale pritom ale veľa slovenských 

producentov, ktorí vyrábajú tieto vitamíny. Iba toľko, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tak my sme zadávali podmienky na základe parametrov a predpokladám, že naše lekárne 

nepredávajú niečo, čo nie je certifikované a nemá značku kvality a že či je to z Číny alebo je 

to z niekade inakade, to neznamená, že je to nekvalitné. Dnes sa v Číne vyrába všetko, čo my 

tu používame aj konzumujeme, šak to dobre viete. Takže to neviem povedať. My sme 

nemohli do podmienok zadávať slovenské, neslovenské. My sme do podmienok zadávali čo 

sa týka výživových doplnkov kvalitu, ktorú musia splniť, poviem v hodnotách vitamínov. 

A čo sa týka respirátorov, tam sme požadovali, aby boli opakovateľne použiteľné 

a samozrejme mali nejaký stupeň ochrany, čo je zabezpečené certifikátmi. Takže tam my 

musíme postupovať aj v zmysle obstarávania takýmto spôsobom. Oslovili sme aj slovenských 

samozrejme výrobcov, ale ešte sa to vyhodnocuje a bude to. Ale už vieme na základe tých 

ponúk, ktoré nám prišli, že kde sa vieme pohybovať. Takže takto.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Pán poslanec sa pýtal na obyvateľov starších ako 60 rokov. Máme 5 150 a obyvateľov vo 

veku od 60 – 64 rokov, keďže ich delíme potom ešte na 65 a viac, tak tých máme 1 242.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

V podstate už bolo odpovedané, čo som sa chcela spýtať na tú distribúciu. Možno že len ma 

tak napadlo, neviem, ak by tie vitamíny, ak by sa mohli náhodou vydávať v dennom centre 

Prameň povedzme aj cez okienko alebo tak, možno že by to bol taký vhodný spôsob. My sme 

tento materiál samozrejme, keď to bolo na poslednú chvíľu v komisii pre sociálnu a zdravotnú 

starostlivosť o obyvateľov teda nemali, ale určite som všetkými za, že takáto pomoc sa našim 

obyvateľom poskytne. Ďakujem.  
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Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem, pán primátor, prepáč. Ja som nezachytil sumu, ktorú sme vyčlenili na to.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Veď to máš v uznesení, pán poslanec. Vynaloženie bežných výdavkov z rozpočtu mesta 

Brezno spojených s kúpou opakovane použiteľných respirátorov FFP2 pre obyvateľov mesta 

Brezna starších ako 60 rokov v celkovej výške do 12 000 € a po 2.) vynaloženie bežných 

výdavkov z rozpočtu mesta Brezno spojených s kúpou výživových doplnkov pre obyvateľov 

mesta Brezna vo veku 60 – 64 rokov vrátane, v celkovej výške do 9 000 €. Takto máme 

uznesenie naformulované.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Čiže do 12 a 9, áno?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno. Ale treba povedať, že my sme napr. 7 000 € ušetrili z testovania. Takže v podstate 

tretina tejto sumy, ktorú máme vynaložiť, tak môžeme povedať, že sme dokážeme refundovať 

z týchto prostriedkov.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Práve naopak. Inde tentokrát moje myšlienky mieria, že či je to teda dosť peňazí. Či ste 

dospeli k tomu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Je to dosť peňazí, už som to hovoril.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Počítali ste teda, že dáme jeden vitamínový doplnok dôchodcovi, jeden respirátor a zhruba tak 

ste sa dostali k tým číslam. Pretože vravím, tie peniaze sa dajú ušetriť niekde inde a práve tu 

by sme šetriť nemali. To som tým len chcel povedať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My nešetríme. Myslím si, že sme veľkorysejší ako v iných mestách a my dávame v podstate, 

keď si zoberiete aj s poukážkami, ktoré slúžia na vitamínové doplnky najmä, tak dávame 

v tomto období 100-tisíc euro našim obyvateľom nad 60 rokov.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Veľmi dobre. Chvályhodné. Aj od občanov určite.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To nie je určite málo a myslím si, že je to viac ako v iných mestách.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem pekne za vysvetlenie.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

1/ vynaloženie bežných výdavkov z rozpočtu mesta Brezno spojených s kúpou 

opakovane použiteľných respirátorov FFP2   pre obyvateľov mesta Brezna 

starších ako 60 rokov v celkovej výške  do 12 000,- EUR 

 

2/ vynaloženie bežných výdavkov z rozpočtu mesta Brezno spojených s kúpou 

výživových doplnkov pre obyvateľov mesta Brezna vo veku 60 až 64 rokov 

vrátane v celkovej výške  do 9 000,- EUR 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie:  

ZA Ambros, Baran, Barančok, Dzurmanová, Fašang, Hašan, Ianecsko, Juhaniak, Kupec, 

Marcinek, Obernauer, Palovčík, Ridzoň, Schmidt, Skačanová, Struhár, Strmeň, Tokár, 

Štugnerová  

 

Proti 0 

Zdržal sa  0 

 

Z 19 prítomných 19 ZA, konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  22/2021, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 11.4/ 

Ústna informácia predsedov komisií MsZ mesta Brezna o činnosti komisií 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, tí, ktorí chcete, predsedovia komisií.   

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem za slovo. Komisia na poslednom rokovaní, okrem bodov, ktoré išli na 

zastupiteľstvo, bola informovaná o žiadosti podnikateľov mesta Brezno o zníženie dane 

z nehnuteľnosti. Bola to ústna informácia. V podstate z diskusie vyplynulo, že žiadame alebo 
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prosíme vedenie mesta, aby zvolalo pracovné stretnutie so zástupcami tejto iniciatívy, aby si 

vysvetlili situáciu. Inak komisia funguje a bola uznášaniaschopná. Bez problémov. Za mňa 

všetko, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Ja ti len k tomu poviem, že v podstate my sme mali dohodnuté aj stretnutie, ale to 

zrušili podnikatelia, lebo museli ísť do karantény viacerí z nich. Neviem, či sa predtým stretli 

nejako spolu alebo niečo také, ale že sa ozvú. Tak keď sa ozvú, tak potom sa dohodneme. 

Ďalší nikto, takže ukončím tento bod.  

 

 

K bodu 12/ 

Otázky poslancov MsZ mesta Brezna na riaditeľa príspevkových organizácií 

zriadených mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, kde má mesto Brezno 

majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom 

a náčelníka MsP           

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia,  hláste sa, ktorí chcete.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Čo som jediný? Takže v rýchlosti. Ja som to spomínal už vlani na jeseň, že by bolo trošku 

upraviť tú autobusovú zastávku na starom Mazorníku, križovatka Krátka, Dolná ulica. Bolo 

mi to prisľúbené. Chápal som aj situáciu, že mnohí pracovníci museli vypomáhať na 

dokončovaní nejakých projektov v meste, ktoré mali robiť firmy a nerobili. Dúfam, že toho 

roku nebudeme ťahať zamestnancov Technických služieb na dokončovanie vecí za firmy, 

ktoré to nestíhajú a že ich už vyčleníme aj na práce, ktoré je potrebné, drobné práce porobiť 

v rámci mesta. Čiže autobusová zastávka Krátka a Horná, aspoň ovápkovať, omaľovať, 

vyzerá hrozne. Možno 30 rokov na ňu nikto ruku nepoložil. Ďakujem.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Ďakujem za slovo. Dostal som podnet od občanov, keďže to ja neviem odborne posúdiť. Je to 

vlastne na Lesy mesta Brezno. Konkrétne sa jedná o tie lesy, ktoré majú v správe, čo idú popri 

ceste smerom na Čertovicu. Údajne je tam, vraj je to dosť nebezpečné, že je tam nejaká 

zanedbaná starostlivosť o to. Či to je teda pravda a v akom je to stave, či by to mohli preveriť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čo? Nerozumiem.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Stromy, ktoré sú v správe Lesov mesta Brezno smerom, ako sa ide na Čertovicu. Že vraj nie 

sú v dobrom stave, či sa to dá nejakým spôsobom preveriť, skontrolovať. Toľko bol vlastne 

podnet, ktorý som dostal od občanov a ja to neviem nejakým spôsobom preveriť, keďže sa 

v tejto problematike nevyznám.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, povie pán riaditeľ.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja by som si chcel vyžiadať, ak je to teda možné, dokument zo strany 

Lesov mesta Brezna o tom, ktoré športy a ako za posledné dva roky podporili a akou formou 

sa podieľali na nejakých spoluorganizáciách. Ak by to bolo možné. Pravdepodobne by nám to 

mohlo uľahčiť potom aj pri rozdelení dotácií, resp. pohľad na prerozdelené dotácie. Lebo 

považujem prostriedky Lesov mesta Brezna za taktiež podporu ako keby zo strany mesta 

Brezna.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Ešte niekto ďalší? Máme prihláseného riaditeľa lesov?  

 

Ing. Ján Lukáč, riaditeľ Lesy mesta Brezno 

Pozdravujem. Na mňa padli dve otázky. Pán Ambros, stromy Čertovica, musím to trošku 

konkrétnejšie vedieť, že kam smeruje tá otázka, lebo ten úsek na Čertovicu má, neviem teda, 

20 km. Nepredpokladám, že sa jedná o celý úsek, ale o nejaké konkrétne stromy. Neviem, či 

sú naklonené alebo tak. Takže ak ten človek, nech mi kľudne zavolá alebo nech to odfotí, ale 

trošku nech špecifikuje, že o čo mu presne ide. Lebo neni mi to jasné.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Dobre, samozrejme, pán riaditeľ. Pošlem nejaké podrobnosti bližšie, takže si to potom 

môžeme vydiskutovať.  

 

Ing. Ján Lukáč, riaditeľ Lesy mesta Brezno 

Danko Struhár sa pýtal na podporu športu. Takže chceš, ak dobre rozumiem, nejaký len 

dokument, kde napíšeme, neviem, že podporila sa takáto akcia takouto formou, neviem, buď 

finančne alebo nejaké personálne.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Hej, za posledné dva-tri roky. Taký súhrn, aby sme vedeli proste aj na to sa pozrieť.  

 

Ing. Ján Lukáč, riaditeľ Lesy mesta Brezno 

Ale aj také, čo sme my organizovali sami? Neviem, či máme opísať aj také, že Rozlúčka 

s letom. To berieš ako športovú alebo?  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Nie, len spolupráca s nejakým klubom športovým. Také, že ktorý šport ste podporili a ak robil 

nejaké preteky, tak ak tam ste podporili nejakou formou, tak aj také veci by som potreboval 

vedieť.  

 

Ing. Ján Lukáč, riaditeľ Lesy mesta Brezno 

Spracujem a pošlem ti to.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Zastávka Mazorník, riaditeľ Technických. Máme prihláseného? Pán poslanec, písomne ti 

odpovieme. Išli by sme ďalej.  

 

 

K bodu 13/ 

Interpelácie poslancov MsZ         
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. 

 

Jozef Tokár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Oslovili ma niektorí občania Mazorníka, otočka MPČĽ hore na kopci, kde 

sa ide stavať tá naša nová bytovka. Jedna vec je oproti tej bytovke podľa všetkého, ako mám 

informáciu, tak sa budú stavať detské jasle, čiže ja som chcel len nejako poprosiť, aby došlo 

k súčinnosti firiem, neviem, koľko tam ich bude robiť, aby proste sme nezabednili tých 

občanov nejak. Aby mali tú kvalitu života zabezpečenú. Ale hlavne som sa chcel spýtať. Je 

tam tá budova, ktorá chátra. Myslím, že to majú (nezr.) ak nezmenili majiteľa. Ja som sa chcel 

spýtať, či mesto jednalo alebo bude jednať. Ak jednalo, akú sumu ponúkla (nezr.) za 

odkúpenie, príp. ak by mesto malo záujem odkúpiť túto budovu. Pretože budova chátra, 

proste je tam bordel, údajne sa tam objavili aj hlodavce. Takže či mesto chce v dočasnej dobe 

alebo v budúcej dobe túto budovu odkúpiť, ak je staticky v poriadku, tak potom nejaký zámer, 

keby sme porozmýšľali, či by sa tam dalo niečo spraviť. Ak by sa to dokázalo dostať do 

správy mesta Brezna. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čo sa týka otočky, tam v podstate zatiaľ nemáme ukončené verejné obstarávanie, takže 

nemáme s kým komunikovať. A potom keď budú ukončené, tak určite budeme obyvateľov 

informovať a komunikovať s nimi, ako budú prebiehať stavebné práce. A čo sa týka tej 

budovy, tak neviem, Martin, ty si rokoval so Sunikom, nie? Neviem, či to už predali, 

nepredali. Ak ťa môžem poprosiť.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

So SUNIKOm sme riešili už dávno, keď sa tam vykupoval chodník kvôli prepojeniu 

chodníkovému hore na otočke. Cenu už ti presne teraz nepoviem. Akože oni tam to mali 

prestrelené. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Viem, že veľa pýtali, ale ja si to už nepamätám, to bolo dávno.   

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

Oni tam riešili to, že tam mali pripravený projekt na taký ten multifunkčný objekt a skrz to si 

v podstate odvíjali nejaké svoje požiadavky. Ale ak sa dohodneme, tak ich môžem, len 

neviem, či to je prioritou teraz kupovať tú schátraninu od nich.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja poviem svoj názor, ak môžem. Podľa mňa, ja si neviem predstaviť, že na čo to my máme 

využiť. Ako to je, tam nepostavíte ani bytovku riadnu, ani nič iné. Ako ja neviem, na čo by to 

mohlo mestu slúžiť. To by bola úplne že jalová kúpa pre mňa, ale tak ako môžeme sa o tom 

baviť. A čo sa týka nejakých problémov, že tam chodia ľudia na tú stavbu a pod., to si má 

zabezpečiť vlastník pozemku a nehnuteľnosti. A nie to riešiť mesto Brezno. Keď sa tam niečo 

stane, my nie sme za to zodpovední. Zodpovedný je vlastník. Takže môžeme jedine vyzvať 

vlastníka, aby si zabezpečil stavbu, ktorú neukončil. A ak sú tam takéto problémy, ako 

hovoríš, pán poslanec a také názory, že čo niekedy počúvam, že tieto parkoviská a pod., tak to 

si neviem predstaviť, ako by už obyvatelia Mazorníka platili 15 € za takéto parkovanie. 

Možno za deň alebo pod. Veď tie sumy parkovacích domov sú niekoľkonásobne vyššie ako 

keď my staviame klasické parkovacie miesta. Pozrite si parkovací dom, neviem, či ho 

postavili, ktorý chceli stavať v Trnave. Tam vyšlo na niekoľko tisíc jedno parkovacie miesto. 

Myslím, 60 parkovacích miest stálo okolo 600 alebo 700-tisíc eur. Veď to sú nehorázne 

peniaze. Veď to si neviem predstaviť. To keby sme takto začali riešiť v Brezne my 

parkovanie, tak za chvíľu môžeme vyhlásiť bankrot. A hovorím, že absolútne by sa nám 

nerentovalo, my nie sme v Bratislave, v Trnave alebo v Nitre, parkovné. Ľudia by to neplatili, 

nechceli by to platiť. Jednoducho by to bolo drahé parkovanie pre tých ľudí. To, čo máme 

nastavené my, tak je určite, čo sa týka poplatkov, jedno z najnižších na Slovensku. Porovnajte 

si len Banskú Bystricu, kde platia za parkovné 600 €/ročne. U nás sa platí koľko? 85 alebo 

koľko máme nastavené. Takže to sa nedá porovnávať. Vravím, to sú také názory, ktoré 

absolútne nie sú v súlade podľa mňa s realitou. Ale to je môj názor. Ja si neviem naozaj 

predstaviť, čo by sme tam my spravili. Je to medzi blokmi, medzi panelákmi. Úplne vôbec 

nie. Zistíme, pán poslanec, cenu. Ako zistíme cenu, môžeme sa o tom baviť. Len vravím ti len 

môj názor momentálne.  

 

Jozef Tokár, poslanec 

Ale je to na zamyslenie. Však je viac ľudí, viac názorov. Možno, ja neviem, klub dôchodcov, 

neviem. Teraz každý môže povedať svoj názor, či z Mazorníka. V prvom rade, aby sme sa 

vedeli o cene baviť a či sa nám do toho oplatí, či je to statiky vhodné atď. Veď to neni zo dňa 

na deň, len som chcel poprosiť.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem. Ja zostanem v lokalite, o ktorej sme sa rozprávali. Dostal som informáciu včera, 

bola to ústna informácia od jedného kolegu poslanca, Martina Ridzoňa, že ten cintorín, ktorý 

je plánovaný na Mazorníku hore, si dal vyškrtnúť v rámci územného plánu. Si chcem overiť 

túto informáciu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Áno, dal som.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Dobre, super. A druhá otázka je, že či mesto Brezno, resp. čo mesto ako stavebný úrad alebo 

teda oddelenie stavebného úradu môže pokutovať práve správcov takýchto oštár v meste 

nejakými proste najprv upozornenie a potom pokuta. Či sa to robí a či teda je to možné.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Zaoberali sme sa tým v minulosti. Napr. aj pozemkami, ktoré nie sú upravované atď. Čo sa 

týka stavebného poriadku, tak môžem sa na to pýtať, ale tam pokiaľ vlastník nepokračuje 

v stavbe, tak stavba je stále ako keby v realizácii. On si ju má zabezpečiť, čiže jedine toto 

môžeme riešiť. To si viem predstaviť. Takže budem sa informovať u pána vedúceho, akým 

spôsobom by sme vedeli zabrániť, to, čo spomínal aj pán poslanec Tokár, že by sme 

predchádzali tomu, resp. vlastník aby predišiel tomu, aby sa tam niekto zranil, lebo to by bolo 

to najhoršie, čo sa môže stať. Nemôžeme my suplovať vlastníka tým, že od neho budeme 

kupovať za jeho predstavu nehnuteľnosť len preto, že on si neplní svoje povinnosti ako 

vlastník stavby. Tak to ako tiež si nie je najsprávnejšie riešenie.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Tak ťa len poprosím zistiť tieto veci, alebo ja si zavolám.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne. Ja mám, pán primátor, také tri otázky. Prvá je, že ako to vyzerá, či máš 

informáciu s výstavbou tej autobusovej stanice, ktorá už je tri roky vo výstavbe, že či je tam 

nejaký posun alebo je tam nejaký termín, kedy to SAD plánuje dokončiť. Druhá otázka je, či 

sa ti už podarilo jednať so SAD ohľadom tej dotácie, ktorú sme schvaľovali v decembri 

v rámci rozpočtu, kedy si povedal, že nebudeš súhlasiť s tou výškou, ktorá je schválená, lebo 

si nemal tú vedomosť o tom, že to navýšenie z (nezr.) či sa ti už podarilo niečo vyjednať. 

A tretia otázke je, ja by som sa vrátil možno k tým parkovacím domom, či vieme, nevravím, 

dnes-zajtra, to je možno otázka budúcnosti, lebo my tých parkovacích miest (nezr.) nebude 

kde dávať. Je to otázka práve obyvateľov zo ŠLN, ktorým vieme, že tam plánujeme robiť to 

veľké parkovisko za nejakých štvrť milióna eur. Oni dali veľmi zaujímavú myšlienku, že či 

by mesto práve neplánovalo do budúcnosti vybudovať nejaký parkovací dom. Oni by si ho 

neprenajímali, oni by si tie parkovacie miesta kúpili. Dnes vidíme, že parkovacie, garáže sa 

v meste predávajú zhruba za 15-tisíc eur, na Mazorníku zhruba za 10-tisíc eur. A nie sú. 

Pretože je vysoký dopyt po nich. Čiže oni by si ich normálne kúpili, ako keď máš, neviem, 

keď postavíš novú bytovku  s podzemným parkovaním, že si zaplatíš aj to parkovné miesto. 

Čiže nie prenájom, oni by si to kúpili. Že možno do budúcna by nebolo zlé zistiť nejaký 

potenciálny záujem od týchto ľudí, kde sa niečo takéto buduje a viem, že sa to tak isto, keď sa 

to developuje, oni si to kupujú už dopredu tieto miesta. Čiže vlastne developer získa hneď 

nejakých 30 – 40% zdrojov na vybudovanie a po častiach sa to platí. Samozrejme, ja nemám 

vedomosť, koľko taký parkovací dom stojí, netuším. Je to vec na možno nejaký jednoduchý 

prepočet, koľko by to stálo a či by to bolo efektívne. Je to len myšlienka do budúcna a to je 

práve možno aj tá otázka toho, čo ste teraz otvorili s tým Mazorníkom, keďže je tam aj teraz 

v súčasnosti, keďže sme vybudovali v minulosti to veľké parkovacie miesto a je tam stále 

všetko plné. Veď tadiaľ chodíme viacerí. Príde tam ďalšia bytovka, čiže ďalšie autá. Možno tí 

ľudia naozaj by dnes nemali problém, keď si na Mazorníku nemajú problém kúpiť garáž za 

10-tisíc a musia dochádzať z vrchného konca na dolný koniec, že by radšej si kúpili 

parkovacie miesto priamo tam a je to podľa mňa veľký efekt pre toho občana, lebo to má 

minimálne v bezpečí a má to pod strechou. To je len taká myšlienka. Ďakujem.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Môžeme dať naceniť alebo pozrieť sa na stavby obdobné v rámci iných miest. My keď sme sa 

tým zaoberali, porovnaním, koľko stojí takéto miesto, tak samozrejme sme vychádzali z toho, 

že tí ľudia budú platiť nejaké parkovné. Čo sa týka zdevelopovania, ako môžem pripraviť 

nejaký poviem, nejakú štúdiu a vyhlásili by sme nejakú anketu, kto by mal záujem, resp. kto 

by sa chcel prihlásiť do takéhoto projektu. Ako neviem to vôbec odhadnúť, či by bol záujem 

o niečo takéto, lebo tá cena by nebola nízka. To viem určite.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ja len kvôli tomu, že v podstate viem, že rokujete s tými správcami tých bytových blokov 

alebo to nie sú domoví dôverníci ale tí správcovia toho celého. Oni majú podľa mňa prístup 

k tým ľuďom a vedia zistiť nejaký potenciálny záujem. Samozrejme, že v prvom rade vy by 

ste si museli prepočítať, koľko by to stálo, ale ja si myslím, že dnes a vidíme to v Brezne 

naozaj na tých inzerátoch, že dnes garáž sa predáva za 10-tisíc a je rýchlo preč. Ako naozaj je 

veľký dopyt po tom. Čiže pre tých ľudí je to, a druhá vec, veľký benefit, keď predáva byt, že 

predá rovno aj parkovacie miesto v garáži. To je veľký benefit už pre tých ľudí. A dnes 

vidíme sami aj na tom vozovom parku, že pre tých ľudí zjavne, už ktorí dnes majú dve-tri 

autá v tých panelákoch, nie je problém dať za garáž alebo parkovacie miesto 8 alebo 10-tisíc 

eur. Čiže možno by to mohlo byť aj zaujímavé. Neviem. To je naozaj len myšlienka do pléna.  

 

Jozef Tokár, poslanec 

Veľmi dobrá myšlienka, Aďo.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Uvidíme, či bude záujem v našom meste o niečo také. Takže vravím, niečo pripravíme 

a potom sa vieme o tom baviť. Čo sa týka výstavby SAD, tak mám rokovanie s predsedom 

predstavenstva budúci týždeň v stredu. Takže potom vás budem informovať, aj čo sa týka 

platieb aj čo sa týka výstavby. Nestavia sa to tri roky, stavia sa to druhý rok a uvidíme teda, že 

čo mi povie. On povedal, že to chcú dokončiť čím skôr. Ale zatiaľ telefonicky budem s ním 

na osobnom jednaní, vravím, budúci týždeň, takže potom ťa môžem informovať.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem. Pán primátor, vrátim sa na začiatok. Spomenul si jednu vetu na začiatku 

zastupiteľstva, že kto sa odhlási v priebehu zastupiteľstva, bude považovaný, že ako keby tu 

nebol. Takže možno sa nám viacerým podarilo skrz nekvalitného spojenia vypadnúť zo 

zastupiteľstva, takže keby si to nejak dovysvetlil, ako si to myslel tú vetu. A hneď nadviažem 

aj na to, že som strašne rád, že všetky kolegyne, kolegovia a vedúci sú zdraví, čiže ja by som 

bol za to do budúcna, aby sme sa stretali tvárou v tvár a nie konferenčne, aj kvôli kvalite 

prepojenia, atď., signálu, viacerí sme mali problémy s tým. Na začiatku si tiež povedal, že 

väčšina súhlasila s tým, že to bude takto, no neviem, ja som nebol oslovený. Keby som bol 

oslovený, tak by som s konferenčným zastupiteľstvom nesúhlasil. Čiže to moja prvá otázka. 

Druhá, interpeloval som vlani na jeseň, zastávka na znamenie Predne Halny, zrušenie tých 

plechových búd tam vedľa vstupu do mesta. Ako sme pokročili s týmto? A tretia, to len viac-

menej také konštatovanie. Na FB som sa dostal k číslam. Sme testovali cez víkend 3 918 

obyvateľov, z toho 48 bolo pozitívnych, čo je 1,3%. Na pracovnom zastupiteľstve sme sa 

trošku, sme si tak tvrdšie vymenili názor, ale keď si zoberiem, že z tých 48 pozitívnych 
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v celom meste bolo 22 na Mládežníckej ulici, čo je takmer 50% s tým, že som vtedy 

poukázal, že Vrbovú by bolo zatvoriť a prijať rázne opatrenia, tak to aj tak presne vyšlo. Som 

rád, že tie opatrenia boli nastavené, len teraz pevne verím, že budú aj dôsledne 

vyhodnocované a kontrolované. Toľko. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pán poslanec, začnem od toho testovania, že to nemyslíš vážne, čo rozprávať. Však my sme ti 

dali informácie, ako sme postupovali. Neviem, z čoho vychádzaš, že proste tie čísla ty od 

buka rozprávaš. Proste nie je to vôbec tak, ako hovoríš, ale nevadí. Ja už, vravím.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Akože nevadí? Vadí. Čo hovorím od buka? 3 918 testovaných, 48 pozitívnych. Na 

Mládežníckej 22. To nie je skoro 50% zo 48? To je od buka? Veď si to dal na FB tieto čísla. 

To si ich dal od buka aj ty?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Kde som ich dal na FB? Kde to máš, že na Mládežníckej? My sme sa bavili o Vrbovej.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Však ale Vrbová patrí pod Mládežnícku a na Vrbovej je 20 ľudí pozitívnych.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Na Vrbovej nebolo toľko pozitívne testovaných, tak ja neviem čo rozoberáš proste takýmto 

spôsobom. A opatrenia sme robili hneď s RUVZ, už sme ti to hovorili, nie na základe toho, čo 

si ty povedal.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Dobre, veď ja som dodal, že som rád, že sú opatrenia, ale že budú aj dôsledne kontrolované 

a vyhodnocované. Šak tým som to uzavrel.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

No, my sme ti povedali, že robíme opatrenia, že ich komunikujeme RUVZ a v spolupráci ich 

robíme so štátnou políciou. Tak ako som to povedal na pracovnom, tak to aj platí a tak sme to 

aj robili a robíme ďalej. A popísal som, ako a robíme tie opatrenia aj v príspevku, keď si to 

čítal, tak si to videl potom.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Áno, videl, čítal, ide mi o to, aby.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dramatizuje niečo alebo rozpráva sa niečo, to nie je pravda. My sme od začiatku riešili tú 

situáciu hneď, ako sme mali prvýkrát pozitívne testovaného. Jedná sa o obyvateľov šiestich 

domov. Nie je to vôbec tak, že by bola celá ulica nakazená a pod. A tí sú v karanténe, ktorá sa 

kontroluje dennodenne mestskou políciou aj štátnou políciou. A robilo sa to predtým, ako si 

to spomenul na pracovnej porade.  
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Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Dobre. Vravím, aby boli dodržiavané tie prijaté opatrenia a kontrolované, aby sme boli 

pravidelne informovaní občania alebo aspoň poslanci, že aký je vývoj tej situácie na tej 

Vrbovej.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Informovali sme aj verejnosť a tak, ako sme sa dohodli, dostali ste aj mail od pani prednostky, 

kde vám popísala situáciu, si myslím, až veľmi podrobne.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

O to mi ide, aby sa tí cigáni neflákali po meste, nakazení.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:   

No, o to nám ide tiež.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Dobre. Nechajme tak,však nasledujúce dni budeme sledovať vývoj.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, prosím ťa, ešte mi pripomenieš, čo si sa pýtal?  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Na začiatku tú vetu, čo si povedal, že kto vypadne alebo sa odpojí v priebehu zastupiteľstva, 

že to bude považované, ako keby sa ho nezúčastnil, lenže vzhľadom ku kvalite signálu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Bavíme sa dlhodobo, veď to nemôžeš brať poviem takto striktne. Nám sa jedná o to, aby 

hlavne ten, čo je zúčastnený, tak bol pri hlasovaní a vedel, o čom hlasuje. Ak by mal niekto 

nejaké výhrady, tak sa predpokladám prihlási a povie, že má nejaký technický problém, čo aj 

robíte, urobil si to aj ty dnes aj ďalší, čo majú nejaký problém. Takže tie technické možností 

sú, aké sú, vidíte, že teraz sneží, tak nám to už seká. Tak čo mám robiť? A čo sa týka online. 

Ja som sa väčšiny pýtal, väčšina mi povedala, že online, tak som to ďalej ani neriešil. Preto 

som sa možno nedostal ani k tebe, lebo vravím, že väčšina sa vyjadrila, že chce online. Však 

komunikoval som aj cez sociálne siete s kolegyňami a kolegami, takže som ďalej sa už ani 

ďalších nepýtal, keď vidím, že väčšina jednoducho je za to, aby sme boli online a majú 

viacerí obavu z toho, že by mohli sa pri rokovaní nakaziť. Takže poviem, keby boli len 4 – 5 

takí, čo nechcú, tak budem mať už online, lebo jednoducho mám problém s tým spraviť 

prezenčné zastupiteľstvo. Čiže nezávisí to len od toho, že väčšina, menšina a neviem čo. 

Jednoducho je to aj o tomto, aká je obava o to zdravie a dnes tu tá hrozba je, takže my to 

vyhodnocujeme aj z tohto pohľadu, nie len z toho, ako je názor poslancov, ale na základe 

toho, ako vieme zabezpečiť zdravia tých ľudí, čo sa zúčastňujú na úkonoch samosprávy.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ja ťa len pán primátor, chcem doplniť, že máme tu dvoch učiteľov po očkovaní v teplotách, 

Vladko, a máme tu niektorých kolegov, ktorí, ako aj ja, ktorí sme rizikoví, pretože 

podstupujeme určitú liečbu, čiže ja ďakujem naozaj kolegom, že sú takí ohľaduplní a táto 
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online forma prebieha, pretože nie je to naozaj sranda a niektorí sme v rizikových faktoroch, 

takže by sme sa napr. ja by som sa prezenčnej teda určite nemohol zúčastniť. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem, pán poslanec, o tom hovorím. Že aj keby sú 4 – 5 boli takí, ale sú na to dôvody, tak 

nebudem ja vystavovať vás riziku, že potom sa vám nedaj bože niečo stane. Veď zase sme 

v oveľa horšom období ako v minulom roku a teraz práve je kulminácia tej choroby, tak 

jednoducho musíme sa tomu prispôsobiť trošku. Takže ja tiež som za prezenčnú, vždy radšej 

a nemal som s tým nikdy problém. Ale musím pozerať v prvom rade na druhých, nie na seba, 

že ja s tým nemám problém.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Dobre, to bol môj názor, že teda, lebo vidím, že všetci sme v poriadku, zdraví a pri dodržaní 

všetkých hygienických opatrení možno sme mohli sa stretnúť aj osobne, ale samozrejme, keď 

si to niektorí neželajú, akceptujem aj menšinový názor v tomto prípade. Dobre. Ešte tá 

zastávka na to znamenie a odpratanie tých plechových búd.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To si sa pýtal riaditeľa Technických.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Nie, to som interpeloval na teba, pán primátor ešte vlani na jeseň. Aj sme si to osobne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Budeme sa tým na jar zaoberať.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Jedná sa o to, že tam tí Rómovia robia bordel, robia smetisko z toho, zvláčajú tam smeti, tak 

im tam niekde vyčleňme plochu vo vnútri Predných Halan, kde budú môcť tie vrecia 

s odpadom, raz za dva týždne im to bude odvezené alebo proste zamedziť tomu šíreniu toho 

bordelu vedľa hlavnej cesty. Dom hrôzy sa nám podarilo sanovať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To sme sa aj osobne bavili, ja s tým nemám Vladko problém.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Áno, veď o to ide, aby sme im tam neotvárali priestor tým cigánom, sa tam schádzať a robiť 

tam bordel ešte väčší. Aj Technické myslím, že tú búdu, nájdu pre ňu miesto niekde. Dobre.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Všetko? Ďakujem.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Ďakujem. Mňa tiež vlastne oslovili viacerí obyvatelia z Mazorníka, ale to, čo som sa chcela 

spýtať, odznelo, lebo to predložil pán poslanec Tokár. Ja by som fakt bola len za to, že ak 

teda, aby sme ich najlepšie informovali, čo budeme, čo plánujeme a tak, lebo sú z toho takí 
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trochu nervózni a samozrejme, majú obavy, že sa tam budú teraz ten obytný dom stavať, že sa 

tam bude stavať jasle, opravovať to ihrisko aj ten park sa bude robiť, tak aby sme boli takí 

ohľaduplní alebo potom keď sa to nejak, aby sa to tak zosúladilo, aby nejak bola zachovaná tá 

kvalita ich života aj pri tých prácach, ktoré sa tam budú vykonávať. A ako som vyrozumela, 

že ten cintorín sa plánuje niekde na Mazorníku nový. Ja som sa chcela spýtať, či nebolo by 

vhodné zaoberať sa myšlienkou nejakého ekocintorína napr. ako to majú vo Zvolene, čo som 

videla. To bolo publikované, že ten cintorín je takou formou, že je to vlastne len zelená 

trávnatá plocha a tú tam osadené len tabuľky nejaké s menami. Či by to nestálo za sa tým 

zaoberať. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pani poslankyňa, my neplánujeme na Mazorníku cintorín.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Nie? Tak som zle vyrozumela.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To bol návrh spracovateľa územného plánu. Ja s tým nesúhlasím a nikdy sme sa tým takto ani 

nezaoberali. A už som vás informoval na viacerých poradách, že sa budeme zaoberať 

rozšírením nového cintorína. Iba k tomu bude vyhlásená aj architektonická súťaž. Takže 

o inom ani nerozmýšľame. Tam máme kapacitu zhruba na 50 rokov potom. No a čo sa týka 

informovanosti obyvateľov, šak všetky informácie zverejňujeme. Dokonca, keď my sme 

ponúkli teraz obyvateľom, ktorí sa chceli dotazovať ohľadom aj realizácie vnútrobloku a pod., 

sme ich pozvali na stretnutie, prišiel jeden. A prišiel pán Turanský, zástupca vlastníkov bytov 

a v podstate sme si vykomunikovali jeho požiadavky, vysvetlili sme otázky, pretože to, čo sa 

veľa razy rozpráva, zďaleka neni pravdou. A to nás skôr mrzí, že jednoducho niekto napriek 

tomu, že zverejníme informáciu, ktorej sa držíme a ktorú nemáme dôvod ani porušiť alebo 

zmeniť, tak jednoducho bude rozprávať niečo iné. Ale čas ukáže, že samozrejme to, čo 

povieme, tak za tým si stojíme. To sa týka aj výrubu stromov, kde sme pánovi aj (nezr.) 

vysvetlili, čo sa týka výstavby jaslí, že určite sa tam nejde vyrúbavať park a tie stromy tam 

budú zachované. Bude sa týkať tá realizácia možno odstránenia dvoch alebo troch stromov, aj 

to z dôvodu len v priebehu sietí, inak by sme to nerobili, pretože siete nám neumožňujú inak 

umiestniť tú stavbu. Takže vždy si to vieme odkomunikovať, vždy tým ľuďom vieme 

poskytnúť informáciu, keď sa na niečo pýtajú. A dnes jednoducho musíme zápasiť s tým, že tí 

ľudia niečo konštatujú, zverejnia a pritom pravda je úplne niekde inde. Samozrejme potom sa 

to šíri ako guľový blesk a pritom pravda je úplne iná. Čo mám s tým robiť? Takže ťažko sa 

potom na to reaguje, ťažko sa potom pracuje s tou emóciou už negatívnou, ktorá sa vytvorí 

ešte predtým, ako vôbec sa nás niekto opýta: „Bude to takto alebo takto to idete robiť alebo 

ako to vlastne bude?“ Lebo toto sa nedeje. Čiže my sme nikdy nemali problém poskytnúť 

akékoľvek informácie. Takže a nemusí to byť oficiálne. Aj neoficiálne vieme sa s tými ľuďmi 

vždy stretnúť. Vieme im ukázať projektové dokumentácie, technické výkresy a ukázať 

realizáciu, ako je plánovaná, atď. Len vravím, že dnes je populárnejšie napísať na sociálnu 

sieť, čo si myslím a všetci mi to začnú lajkovať a pritom nikoho som sa neopýtal ani na to, že 

ako to vlastne bude. Takže proste takto to bohužiaľ funguje. Vravím, zle sa na to reaguje 

a naším záujmom nie je proste niečo robiť proti obyvateľom. Však aj videli ste, aká emócia sa 

vytvorila pri futbalovom ihrisku a pritom sme jasne povedali, že nepôjdeme do toho, ak s tým 
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nebudú občania súhlasiť. A pritom to bolo prezentované, ako keby sme išli robiť cez mŕtvoly 

pomaly, pardon, že takto sa vyjadrím, za každú cenu to ihrisko. Povedali sme, keď nebudú 

súhlasiť, nebudeme robiť. Buď sa nebude realizovať alebo budeme musieť sa opäť zaoberať 

tým, že kde bude to nové miesto pre to ihrisko atď. Tak mne chýba trošku v tej diskusii taká 

normálna vzájomnosť, komunikácia a zdravé rozmýšľanie veľa razy. Takže toto ma len môže 

mrzieť. Ale vravím, ak niekto chce informáciu, chce sa opýtať, poskytneme, nemáme problém 

s niečím absolútne vôbec. Ani vám, poslancom, ani občanom a vravím, predtým ako niekto 

niečo dá na sociálnu sieť, tak by sa mal informovať aspoň, či je to vôbec tak. Lebo presne toto 

sa stalo pred týždňom, že som písal, že vôbec takto nie, ako to bolo uvedené ako v jednom 

statuse. A vravím, potom sa na to zle už reaguje, keď predtým 4 hodiny už sa tam vyjadrí 40 

ľudí, že aké je to strašné a pritom vôbec sa to nejde robiť. Dobre.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Ďakujem. Ja som nechcela útočiť, ja viem, že to, čo hovoríte, je pravda. Len som chcela, aby 

to takto verejne odznelo. Aby to tí ľudia, ak budú počúvať záznam, vedeli, že ako to je.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Lebo to isté napr. aj s tým cintorínom. Veď aj poslanci sa pýtali. Len to sú návrhy spracovateľa 

územného plánu. Však my budeme ešte k tomu sedieť. Veď vy to budete schvaľovať, budeme k tomu 

komunikovať. On to považuje za vhodné. Poviem, my to považovať za vhodné nebudeme, lebo od 

začiatku sa bavíme jedine o alternatíve rozšírenia nového cintorína, keďže takáto možnosť je a atď. Čo 

sa týka výrubu, to absolútne vôbec nebola pravda, tak ako to bolo prezentované. A neplánovalo sa 

s ničím takým, vravím, čo bolo uvádzané. Atď. Len mňa mrzí to, že ani sa nikto neopýta. A ešte 

poviem, že sa opýtate vy, tak aj vás poprosím, aby ste potom tých ľudí tiež informovali z vašej 

pozície, keď majú k vám dôveru, tak kľudne mi zavolajte, napíšte pani prednostke, zavolajte pani 

prednostke, nemáme, vravím, žiadny problém s tým, poskytnúť vám informácie a dať ich na pravú 

mieru, lebo potom sa už veľa razy ukáže, že to tak nie je, ako to bolo prezentované. Pani prednostka 

chcela, môžete.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Ja som v podstate chcela doplniť, že čo sa týka tej komunikácie, tak v podstate teraz všetky tri vlastne 

vnútrobloky, ktoré kreslíme, tak všetky sme odkomunikovali s verejnosťou. Dali sme im možnosť 

elektronicky sa v tomto období covidovom prihlásiť a pripomienkovať a všetky pripomienky 

obyvateľov sme zapracovali do štúdie a pokračujeme teda v dokumentácii pre územné rozhodnutie 

atď. Takže komunikujeme. To len z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ešte pardon, že doplním, ale pani poslankyňa, však aj od tej pani, čo je zástupca za 

ten jeden vchod, čo sme sa bavili, nechcem menovať. Však jej sme, ona povedala, že je to 

diskriminačné, že môžu sa ľudia len písomne vyjadrovať, ako verejné pripomienkovanie, že či to 

mesto zapracuje. Tak samozrejme, že to zapracuje, lebo všetkým odpíše, či zapracovalo alebo 

nezapracovalo. Že ona preferuje osobné stretnutie. Tak sme ju pozvali na osobné stretnutie. Povie, že 

nemohla prísť, lebo sa bojí, že sa nakazí. Tak ako ja už neviem, ako mám tým ľuďom vyhovieť 

v tomto období, že žiadajú pozastaviť potom konanie. Keď pozastavím konanie, v marci majú vyhlásiť 

výzvu na vnútrobloky, tak nebude pripravené nič. Tak sa nič nebude robiť. Čiže ja už neviem proste, 

ako mám potom s tými ľuďmi komunikovať. Tak elektronicky nechce komunikovať, osobne nechce 

komunikovať, tak potom neviem ako a všetko zastaviť a nerobiť nič. Tak ja, nehnevajte sa, ja takto 

robiť nebudem. Proste to pre mňa neni konštruktívna debata ani komunikácia. A toto je čisto pre mňa 

deštruktívne. Proste a deštruktívny náhľad na fungovanie mesta. Ak sa chceme posúvať ďalej, musíme 
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robiť aj projekty, ak komunikovať samozrejme a jednoducho ísť do tých realizácií, ktoré nám 

umožňujú aj rôzne výzvy. Ak by sme tieto prostriedky my nevyužívali, neurobíme zďaleka toľko 

realizácií a vecí.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Teší ma, že som sa dostal na rad. Prosím ťa, mal som toho menej, len to dlho trvalo, tak som si popísal 

viac toho. V rámci toho, že v spolupráci s vami zabezpečujeme testovanie, moje poznatky, dosť také 

nepríjemné niektoré. Škôlka na Mazorníku, 9. mája, čiže cukráreň bývalá, priestory. Ten vnútorný 

dvor dnuka, mali sme problémy aj dnuka sa dostať. Je tam brána, síce vylomená, niekto ju odstránil, 

parkujú tam autá. Nie je to verejné parkovisko. Už pred bránou by vôbec nemali tie autá parkovať.  

Neviem, na koho sa obrátiť, aby sa to zabezpečilo tým spôsobom, že bude naspäť daná tá brána a tým, 

ktorí nie sú nájomcovia, aby tam dnuka neparkovali, lebo je to priestor, ktorý neni na to určený. Neni 

to urobené parkovisko. A hlavne potom my máme problémy, keď tam niečo riešime.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pán poslanec, to je súčasť vnútrobloku, riešenia. Aj ten plot tam.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Dnuka, myslím ten dvor.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja viem, ale ten plot, ktorý má zabrániť tomu, aby tam vozidlá chodili, tak je súčasť vnútrobloku. To ti 

hovorím. Ktorý projektujeme.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Aha, takže bude sa to meniť, bude sa to upravovať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Dobre. Hlavne teraz, keď sa ale zabezpečujú tieto testovania. Je problém tam dostať sa. Ja som to už 

s mestskou políciou riešil, že keď bolo tam treba doviezť ten tovar a tí ľudia stáli pred tou bránou. 

Dobre. Potom už sme sa o tom bavili, neviem, či sa to zisťovalo. Parkovisko naše hlavné centrálne, to 

je ďalší poznatok. Keď sme tam robili, zabezpečovali testovanie. Tento, neviem, ako to nazvať tú 

budovu, čo je tam v dezolátnom stave. Patrí to Šajgalovcom, skúšali sme ich ešte teda osloviť s tou 

cenou, že či nevedia dačo spraviť, či by sme to mohli od nich odkúpiť?  

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My sme komunikovali s potenciálnym vlastníkom budúcim, ktorý to mal túto kúpu dohodnutú so 

súčasným vlastníkom. Že by to prenechal zdarma.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Je tam taká možnosť?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, veď sme sa bavili o tom. Ste sa pýtali na to.  

 

Robert Schmidt, poslanec 
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Tak ja som asi potom to prepočul.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Budem sa teraz informovať, aký je stav, či teda sa dohodli alebo sa nedohodli. Ak sa nedohodli, tak sa 

budeme aj na základe toho, čo sa dopytoval pán poslanec Barančok, pýtať na cenu. Či tam vieme sa 

baviť alebo sa nevieme baviť, resp. v akej výške by tá cena bola.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

 Dobre, chcem, ďalšia lokalita. Dakšiar. Robili sme si poriadky so všetkými oblasťami, ktoré tu máme 

takto, poviem postihnuté, nazvem to tak. V Dakšiari (nezr.) stavba, ja neviem, aká stavba má tam 

vzniknúť, je to pri hlavnej ceste, drevostavba za prvým domom. To tam predtým nikdy nebolo. Je tam 

teraz novostavba. Vyslovene to je vybudované velikánske obrovský objekt dnuka vo dvore. Neviem, 

ako na to získali povolenie, kde na to získali povolenie. Či vieme k tomu niečo zistiť. Oproti tejto 

stavby je ďalší dom, ktorý som už raz zavrel, ale nedostal som k tomu vyjadrenie. Bol nízky, už je 

nadstavený so strechou. Nech mi nikto nepovie, že tí ľudia mali na to povolenie.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pán poslanec, bavili sme sa o tom. Ja ťa rovno preruším. Veď x-krát sme sa rozprávali o tom. Oproti 

dom mal riadne stavebné povolenie ešte v minulosti. Na základe stavebného povolenia to robili. Už 

sme to, vravím, x-krát rozoberali.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

A tá drevostavba tam?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

A čo sa týka drevostavby, ak tam je nejaký prílepok, tak je tam určite začaté aj konanie v tejto veci.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Ešte aj tá križovatka, vlastne vstup do toho objektu, do tejto ulice. Zase sme toto riešili, keď sme mali 

aj to testovanie tam s mobilnými jednotkami. Pokiaľ viem, tak na tom trávniku napr. aj na rohu, aj pri 

vstupe by sa nemalo parkovať. Boli tam na ten trávnik, do tej zákruty vložené nejaké tri veľké skaly, 

ktoré sú už posunuté a je tam stále nonstop áut a šrotov kadejakých dezolátnych. Viem, že sa to riešilo 

aj v spolupráci s mestskou políciou.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 

Kde? 

 

Robert Schmidt, poslanec 

Na vstupe do Drakšiara. Hneď pri tom prvom drevodome. Tam je milión áut zaparkovaných 

zakaždým v križovatke v zákrute. Či? Nevieš, čo myslím?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Viem, čo myslíš. Len to sa kľudne môžete opýtať aj náčelníka mestskej polície, však on rieši tieto 

veci.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

No, nenapadlo ma to, keď boli tie interpelácie. Potom veľa času som mal bohužiaľ. Most ponad 

železnicu, čo ide. Mali sme ho krásne vynovený. Momentálne je v dezolátnom stave. Ako tie bočné 

lexany sú povytrhávané, zničené a druhá vec je, ja neviem, asi to je, určite je to na mestskú políciu. 

Išiel som tadiaľ aj prednedávnom, chodíme tadiaľ, keď chodíme pešo do mesta, je tam urobené, 
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neviem či to nazvať, urobili si tam sedenie naši spoluobčania. Vysedávajú tam na schodoch. Je to 

nepríjemné, keď tadiaľ človek prechádza a stojí tam, sedí tam kvantum mládeže a čo sa tam deje, to si 

môžeme iba domyslieť. Či by sme sa nevedeli na toto pozrieť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Poviem pánovi náčelníkovi, aby zvýšili hliadkovú činnosť.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Môžem niečo povedať aj k tým parkovacím domom, čo vraveli tuna kolegovia?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nemáme diskusiu, máme interpelácie, otázky mi prosím vás dávajte.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Dobre, tak potom už toto ostatné nebudem, nechám to.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Však kľudne sa zastav, príď za mnou. Ak chceš diskutovať, môžeme diskutovať. Vravím, máme 

interpelácie, nenaťahujme to diskusiou.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Ale chcem pochváliť vyčistenie Rázusovej ulice. Dúfam, že sa tam nasadia iba nižšie stromy. Tak sa 

otvorilo námestie, je nádherné teraz. Tak krásne je všetko vidieť, že to je super, super.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Sme aj zverejnili aj v novinách, aj na sociálnych sieťach. Aj sme sa k tomu vyjadrovali. Ide tam viac 

stromov, vodné stromy, kultiváry, myslím hruška a ešte neviem druhý, aký. Je to na základe 

samozrejme stanoviska, odporúčania pamiatkového úradu. Tie stromy napriek tomu, že aj mne je to 

ľúto, keď proste staré stromy musíme takýmto spôsobom riešiť, ale ten projekt jednoducho by nebol 

realizovateľný bez toho, že by sa to urobilo takto. Navyše tie stromy boli nebezpečné. Boli vysoké 

a údržba nemohla byť taká, že by sme mohli povedať, že sú bezpečné a môžu tí ľudia bezpečne popod 

nich chodiť. Takže tam bolo veľa faktorov, pre ktoré sa rozhodlo takto. Samozrejme na základe 

rozhodnutia Okresného úradu životného prostredia, nerozhodujeme o tom my od stola, takže toto 

všetko bolo posudzované. Nehovoriac o tom, ako sú poškodené komunikácie, nehnuteľnosti atď. Ide 

tam viac stromov, to, čo si spomenul, viac stromov, okolo 60 stromov, čo si pamätám z projektu, tam 

ide.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Ja len z toho pohľadu, že už len keď sa pozrieš zo začiatku Rázusovej ulice, konečne vidíš aj 

dominantu mesta, zvonicu mestskú. Predtým ju nebolo vidno.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To je pravda.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

Je to nádherné. Teraz je to akože.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ešte len bude.  
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Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Aby som veľmi nezdržoval, ja len poprosím o krátku aktualizáciu k bodom, na ktorých sme sa dohodli 

na stretnutí s občanmi Tisovskej cesty, ktorá sa týkala, ak si pamätáš, prípojky vodnej, kanalizácie 

a tých ďalších vecí. Tam si mal spracovať projekt, to je jedna vec. A potom mali sa sledovať nejaké 

výzvy, či v tomto je niečo nové. A potom druhý bod, k tomu si sa už vyjadril, to bola Rázusova ulica, 

kde som aj ja zaznamenal niekoľko aj negatívnych nejakých reakcií, ale ak teda išla tá informácia 

ohľadom, čo tam bude aká nová zeleň, tak je to potom v poriadku a myslím, že si to aj teraz 

zodpovedal, takže ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Neviem, ohľadom Tisovskej, to doprojektovanie, to je zadané na investičnom. Neviem, či pani 

prednostka, viete mi teraz v tomto.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Neviem sa teraz k tomu vyjadriť, pán primátor.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ani ja. To mi dopredu musíte, alebo teda písomne tú odpoveď.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Jasné, to stačí. Len keď sa náhodou bude niekto dopytovať, tak aby som vedel odpovedať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To je ťažko takto odpovedať, že v akom štádiu. To by som si musel vopred pripraviť. Ale určite na 

tom pracujeme.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Jasné, ja sa spojím s pani prednostkou a myslím, že mi to  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem pekne. Ešte pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem. Prepáčte. Len by som chcel doplňujúcu informáciu. Asi sa na to teraz pýtal Robo Schmidt, 

nie som si istý. Jedná sa o ten most na starom Mazorníku, ten prepoj medzi mestom a Mazorníkom. 

Teraz keďže je covid sa chodím častejšie prechádzať a po byte toho veľa nenabehám. Ten most je 

poprepadávaný. Že či je to plánovaná rekonštrukcia v rámci nejakej tej cyklocesty alebo čo tam je za 

problém. Ja som doteraz o tom nevedel, len som si to všimol.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To je plánovaná úplná obnova mostu, teda postavenie nového v rámci cyklotrasy, ktorú sme podávali 

žiadosť C2, C5, C10. To je tá z Vrchdolinky cez námestie po Banisko. Takže v rámci tohto projektu je 

to zapojené. Preto sa menil aj rozpočet, ktorý ste posledne schválili a podali sme žiadosť o dotačné 

prostriedky na túto realizáciu. Takže je to tam zapojené.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Môžem sa spýtať, to je ten most v dolinke ako sa ide na Mazorník, áno?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno. Dobre. Interpelácie končím.  
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K bodu 14/ 

Ukončenie zasadnutia MsZ mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja vám veľmi pekne ďakujem za dnešné rokovanie. Prajem všetko dobré a hlavne veľa 

zdravia. Budeme ďalej pracovne komunikovať. Ak niečo bude treba odkomunikovať, 

kolegyne, kolegovia, tak kedykoľvek sa mi ozvite telefonicky, písomne, ako uznáte za 

vhodné. Ďakujem pekne. Všetko dobré a pekný deň prajem.   

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.            Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

 

             

Július Obernauer, v.r.             Bc. Ľubica Štugnerová, MA, v.r. 

           overovateľ zápisnice                                                       overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa  01.03.2021          

                     Mgr. Janka Štulajterová,v.r. 
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